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П Р О Т О К О Л 
№ 37 

от тридесет и седмото заседание на Великотърновски общински съвет, 
проведено на 22.02.2018 г. от 09.00 часа в залата на Община Велико Търново. 

Присъстват 36 общински съветници. Отсъства Гюнай Далоолу. 

Заседанието беше открито от председателя на Великотърновския общински 
съвет – г-н Венцислав Спирдонов.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 25 точки. 

1. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 1929/05.02.2018 г.
2. Отчет за изпълнение на Програма за управление 2015-2019 г. за 2017-та година,

Вх. № 1914/29.01.2018 г.
3. Програма за дейността на народните читалища в Община Велико Търново през

2018 г., Вх. № 1937/08.02.2018 г.
4. Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на

местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, Вх.
№ 1926/02.02.2018 г.

5. Правила за реда и условията за съфинансиране на проекти в областта на
изкуството и културата от бюджета на Община Велико Търново по програма
„Изкуство и култура Велико Търново“, Вх. № 1938/08.02.2018 г.

6. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново по Проект „Реновация и
модернизация на ДПЛУИ с. Церова кория, Вх. № 1944/09.02.2018 г.

7. Промяна на наименованието на разкритата социална услуга от резидентен тип
„Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. Церова кория в
„Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Церова кория, Вх. №
1945/09.02.2018 г.

8. Промяна на наименованието на разкритата социална услуга от резидентен тип
„Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. Церова кория в
„Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Церова кория, Вх. №
1946/09.02.2018 г.

9. Промяна на наименованието на разкритата социална услуга от резидентен тип
„Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. Пчелище в „Защитено
жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Пчелище, Вх. № 1947/09.02.2018 г.

10. Отчет за 2017 г. на План за действие на Община Велико Търново за интегриране
на българските граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо
социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация /2014-2020 г./, Вх. №
1948/09.02.2018 г.

11. Информация за дейността по Програма СИНДИ и Детската компонента „Здрави
деца в здрави семейства“ през 2017 г., Вх. № 1936/08.02.2018 г.

12. Провеждане на редовно заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК на
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци
– ООД“, гр. В.Търново, Вх. № 1928/05.02.2018 г.

13. Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на Община
Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК и за стопанисване,
поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 1949/09.02.2018г.
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14. Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба 
на общински нежилищен имот, с. Войнежа, Вх. № 1963/14.02.2018 г. 

15. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шереметя, 
Вх. № 1954/09.02.2018 г. 

16. Съгласие за участие в публична продан, гр. Велико Търново, Вх. № 
1958/09.02.2018 г. 

17. Съгласие за провеждане на процедури по отдаване под наем на части от 
недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 1952/09.02.2018 г. 

18. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Хотница, Вх. 
№ 1950/09.02.2018 г. 

19. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Хотница, Вх. 
№ 1951/09.02.2018 г. 

20. Отдаване под наем на земеделска земя за разполагане на техническа 
инфраструктура, с. Ново село, Вх. № 1953/09.02.2018 г. 

21. Предоставяне на пасища, мери и ливади от ОПФ, Вх. № 1955/09.02.2018 г. 
22. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен 

ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1901/17.01.2018 г. 
23. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1935/08.02.2018 г. 
24. Определяне на трима общински съветника за членове на комисията за избор на 

носителя на Награда „Велико Търново“, Вх. № 1927/05.02.2018 г. 
25. Присъждане на Академична награда „Трети март“ на Община Велико Търново. 

 
По уважителни причини отсъства Гюнай Далоолу. 
Давам думата за изказвания по дневния ред.  
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Във връзка с предложения дневен ред предлагам 

точка 2 да отпадне. Точка 2 е „Отчет за изпълнение на Програмата за управление на 
кмета на община Велико Търново”. По закон е точно това и нищо повече. Той е казал, 
че го представя за информация. Някои в комисиите казаха, че го предоставя за 
сведение. Вероятно няма кой знае какво значение, но след като е за информация, ние би 
трябвало да получим исканата информация, каквато и да е тя. За съжаление, това не се 
случи.  

Ще се постарая да изложа пред вас аргументите, с които предлагаме да 
отпадне тази точка от дневния ред.  

Аз прочетох внимателно отчета, както и първоначалния вариант на 
програмата и взех участие в комисиите. В едната комисия бях предупреден, че нямам 
право да вземам отношение, тъй като не съм подкрепил тази програмата, а и добре, че 
председателят на комисията ми е приятел, вероятно иначе щеше да ме изгони, тъй като 
там говорих за провалите в управлението на община Велико Търново, освен всичко 
останало. Но това е стилът на ГЕРБ.  

На втората комисия продължих с въпросите и поисках да бъде представен 
отчет за изпълнение на Инвестиционната програма и отчет за изпълнение на бюджета за 
2017 г. Беше ми отговорено от г-жа Широкова (не зная като каква), че това не можело 
да се случи и не трябвало, защото все още имало неточности; имало такъв случай преди 
години. Да, имаше, в който имаше тотално разминаване между това, което 
администрацията представи по просрочените задължения и други данни. 
Представителите на администрацията подкрепиха нейното становище и теза. Но тогава 
аз се питам, тъй като там има посочени десетки и стотици данни до стотинката, и по 
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изпълнение на бюджета,  и по реализирани инвестиционни проекти, и по други разходи: 
Щом като за нас не могат да бъдат предоставени, защото те още не са окончателни, как 
кметът ги използва? Или кметът използва неверни данни – това, което беше казано в 
комисията; или от нас се крие информация. Едно от двете.  

Ще посоча още конкретни примери за неточности и за неотговорени 
въпроси. „През 2017 г. стартираха инвестиции за над 23 000 000 лв.” Това е на страница 
2. Лъжа. В Инвестиционната програма има две коректни данни – в документите, които 
ние имаме. Инвестиционната програма е приета като начален вариант 7 698 000 лв., на 
30 септември е станала 10 714 000 лв., в това число 2 300 000 лв., т.е. пак си е останала 7 
000 000 лв. Къде са 23 000 000, къде са 7 000 000? 

Второ, на страница 4 се казва, че е приет Годишен план за развитие на 
социалните услуги в община Велико Търново за 2018 г. Лъжа - такава програма не е 
приета. Ние предложихме от тази трибуна да бъде приет такъв план; той беше 
отхвърлен от мнозинството колеги.  

Трето, „Възстановяване на път ВТР 3015, път ІІІ 5302, село Велчево”. 
Оказва се, че той ще бъде направен. Няма го в Инвестиционната програма обаче. Как 
ще бъде направено, като не е включено?  

Четвърто: „Мерки за енергийна ефективност в ДКС”. През 2018 г. в ДКС 
ще стартират мерки за енергийна ефективност. Няма го в Инвестиционната програма. 
Има един покрив, който да се прави, ако ремонтът на покрива е „мерки за енергийна 
ефективност”, почти съм готов да го приема. Това е на стр. 108.  

„Мерки за енергийна ефективност в СУ „Емилиян Станев” – стр. 101. Ще 
стартира през 2018 г. Няма го в Инвестиционната програма. 

„Система за данъчни облекчения, оптимизиране на данъците, оптимизиране 
на таксите за активните стопански субекти, стр. 17. Някой да си спомня, че сме 
приемали система за данъчни облекчения или че кметът е въвел такава система? Там се 
споменава за туристическия данък от времето на 2011 – 2012 г.  

Седмо, „Поддържане на паркови зони и междублокови пространства”. 
Правело го ОП „Зелени системи”. Да, но не са само те. Защо свенливо се крият другите, 
които го правят? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Времето Ви свърши. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Времето свършва; може би председателят 

използва този факт. С тези аргументи ние предлагаме този отчет да бъде отложен за 
следващото заседание. Тогава паралелно и с Инвестиционната програма, и с отчета на 
бюджета за 2017 г. ние да си направим нашия конструктивен анализ и да го предложим 
на кмета, защото в тази програма има неща, които наистина са важни. Например в 
Старата част. Това, което се прави в Старата част, е изключително важно. Това, което се 
прави долу, в Дълга лъка, в индустриалната зона; също е важно. Ходих вчера в 
„Топливо” – дупка до дупка. 

От името на нашата групата: Честит юбилей, г-н Генчев. За много години; 
на многая лета! Да си жив и здрав! Интелектът ти винаги е впечатлявал. Не само от 
изказванията, но и от поведението, което ти демонстрираш в Общинския съвет, за което 
те поздравяваме. На многая лета; живот и здраве! И да продължим да си хортуваме по 
нашия си начин!  
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване.  
Подлагам на гласуване предложението на Стоян Витанов точка 2 да се 

отложи. 
С 6 „за”, 11 „против”, 7 „въздържал се” предложението не се приема.  
Поставям на гласуване дневния ред.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Дневният ред се приема с 22 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се”. 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 1929/05.02.2018 г. 
2. Отчет за изпълнение на Програма за управление 2015-2019 г. за 2017-та година, 

Вх. № 1914/29.01.2018 г. 
3. Програма за дейността на народните читалища в Община Велико Търново през 

2018 г., Вх. № 1937/08.02.2018 г. 
4. Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, Вх. 
№ 1926/02.02.2018 г. 

5. Правила за реда и условията за съфинансиране на проекти в областта на 
изкуството и културата от бюджета на Община Велико Търново по програма 
„Изкуство и култура Велико Търново“, Вх. № 1938/08.02.2018 г. 

6. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново по Проект „Реновация и 
модернизация на ДПЛУИ с. Церова кория, Вх. № 1944/09.02.2018 г. 

7. Промяна на наименованието на разкритата социална услуга от резидентен тип 
„Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. Церова кория в 
„Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Церова кория, Вх. № 
1945/09.02.2018 г. 

8. Промяна на наименованието на разкритата социална услуга от резидентен тип 
„Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. Церова кория в 
„Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Церова кория, Вх. № 
1946/09.02.2018 г. 

9. Промяна на наименованието на разкритата социална услуга от резидентен тип 
„Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. Пчелище в „Защитено 
жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Пчелище, Вх. № 1947/09.02.2018 г. 

10. Отчет за 2017 г. на План за действие на Община Велико Търново за интегриране 
на българските граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо 
социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация /2014-2020 г./, Вх. № 
1948/09.02.2018 г. 

11. Информация за дейността по Програма СИНДИ и Детската компонента „Здрави 
деца в здрави семейства“ през 2017 г., Вх. № 1936/08.02.2018 г. 

12. Провеждане на редовно заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци 
– ООД“, гр. В.Търново, Вх. № 1928/05.02.2018 г. 

13. Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на Община 
Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК и за стопанисване, 
поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 1949/09.02.2018г. 

14. Намаляване на началната цена и определяне метод на приватизация за продажба 
на общински нежилищен имот, с. Войнежа, Вх. № 1963/14.02.2018 г. 
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15. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шереметя, 
Вх. № 1954/09.02.2018 г. 

16. Съгласие за участие в публична продан, гр. Велико Търново, Вх. № 
1958/09.02.2018 г. 

17. Съгласие за провеждане на процедури по отдаване под наем на части от 
недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 1952/09.02.2018 г. 

18. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Хотница, Вх. 
№ 1950/09.02.2018 г. 

19. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Хотница, Вх. 
№ 1951/09.02.2018 г. 

20. Отдаване под наем на земеделска земя за разполагане на техническа 
инфраструктура, с. Ново село, Вх. № 1953/09.02.2018 г. 

21. Предоставяне на пасища, мери и ливади от ОПФ, Вх. № 1955/09.02.2018 г. 
22. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен 

ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1901/17.01.2018 г. 
23. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1935/08.02.2018 г. 
24. Определяне на трима общински съветника за членове на комисията за избор на 

носителя на Награда „Велико Търново“, Вх. № 1927/05.02.2018 г. 
25. Присъждане на Академична награда „Трети март“ на Община Велико Търново. 

 
 
ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Илчев – общински съветник, 
Вх. № 1929/05.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Илчев – общински 
съветник, Вх. № 1929 от 05.02.2018 г.  

Г-н Илчев, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Питането ми е относно тема, която е повдигана 

няколко пъти в работата на постоянните комисии на Великотърновския общински 
съвет, както и на сесия, и касае изграденото баскетболно игрище и площадка за 
скейтборд на ул. „Оборище”, гр. Велико Търново. 

Пристъпвам към питането, тъй като то е доста обширно. 
Уважаеми господин Кмет на Община Велико Търново, темата за изградената в 

междублоковото пространство на улиците „Илия Янулов“, „Оборище“ и „Георги Бакалов“ 
площадка не е нова и е обсъждана неколкократно във Великотърновския общински съвет и 
Постоянната комисия по проблеми на гражданското общество и борба с корупцията. Общински 
съветници от комисията и великотърновски медии също извършиха проверки на място, заедно с 
представители на Общинската администрация, органи на полицията и медии. 

След изграждането и въвеждането в експлоатация на обекта, след 
извършените проверки и анализ на установената на място фактическа обстановка, както 
Общинска администрация, така и Великотърновският общински съвет, се обединиха 
около становището, че изграждането на тази площадка на това място е грешка, но 
поправима грешка. Проверките, извършени на място, потвърдиха многобройните 
сигнали от живущите в съседните сгради граждани, а именно: че от площадката се 
вдига шум, не се спазват правилата, редът и определените часове за спазване на 
ограниченията за шум, предвидени в раздел IX, глава VІІ на Наредбата за опазване на 
околната среда на територията на Община Велико Търново. По отношение на спазване 
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на правилата за шум има многобройни сигнали от граждани, както до Общинската 
администрация, така и до други компетентни органи. 

По жалба на граждани срещу Писмо с изх. № РД-13-366 от 22.07.2016 г. на 
директора на Регионална здравна инспекция - Велико Търново е отменена частта от заповедта, в 
която се съдържа отказ да бъде издадена заповед за спиране от експлоатация на обект 
„Баскетболно игрище и площадка за скейтборд“, разположен в междублоковото пространство 
на улиците „Илия Янулов“, ул. “Оборище“ и ул. „Георги Бакалов“. 

По жалбата е образувано административно дело № 517 от 2016 г. по описа на 
Административен съд - Велико Търново. Постановено по делото е решение № 180 от 03.07.2017 
г. Решението е влязло в законна сила. В хода на производството по делото е допусната и приета 
съдебно-техническа експертиза, заключението по която не е оспорено от страните и е приета по 
делото. Съдебно-техническата експертиза е установила следното: 

Площадката за скейтборд е с площ 350 кв. м. и асфалтова настилка, разположена 
на изток от баскетболното игрище; предвидени и изпълнени са 4 броя рампи: скейтборд и ВМХ 
рампа, рампа тип „тристранна пирамида”, рампа за стартиране и малка рампа, като според 
описанието изработката и вложените материали в Скейтборд- и ВМХ-рампа не съответстват 
напълно на предвиденото в проекта. В заключението е отразено, че в предоставената на вещото 
лице техническа документация, включително в констативния акт за установяване годността на 
строежа, липсват сертификати за качество след проведени изпитвания съобразно изискванията 
на приложенията на БДС (посочени са два стандарта) и сертификати за качество или декларации 
за съответствие на вложените материали. При извършения на място оглед вещото лице е 
установило, че скейтбордните рампи са в незадоволително състояние, повърхностното покритие 
е с нарушена цялост и на места липсва, има фуги между шперплатовите плоскости, 
деформирани и стърчащи преходни метални лайсни, липсват или са разхлабени болтове и 
винтове, скрепващи елементите от металната конструкция и закрепващи същата към 
повърхността на площадката. Вещото лице е дало заключение и че инвестиционният проект за 
процесния строеж не е изготвен в съответствие е изискванията на Инструкция № 34 за хигиена 
на спортните обекти и екипировка, същият не отговаря изцяло и на изискванията на Наредба № 
1 от 2009 г. за условията и реда за устройството и безопасността на площадките за игра и на 
нравилата за проектиране на такива съоръжения и обекти. При изготвянето на проекта не са 
съобразени изискванията иа Наредба № 9 от 21.03.2005 година за условията и реда за създаване 
и поддържане иа публичен регистър на обектите с обществено предназначение, и не е 
извършвана регистрация на същите като обект с обществено предназначение.  

По делото е установено също, че при надлежно извършена от контролните органи 
проверка е установено, че в едно от двете проверени жилища в близост до процесното игрище и 
площадка за скейтборд /апартаментът с дървена дограма/, е измерено ниво на проникващ шум, 
надвишаващо граничните стойности по Наредба № 6 от 26.06.2006 г. на Министерството на 
здравеопазването и Министерството на околната среда и водите, което представлява достатъчно 
основание за налагане на принудителна административна мярка.  

Пристъпвам към конкретните въпроси, тъй като питането е депозирано писмено: 
1. Предвиждат ли се конкретни действия от страна на Община Велико 

Търново, съобразени с последиците от влязлото в законна сила съдебно решение по 
административно дело № 517 от 2016 г. на Административен съд Велико Търново? 

2. Какви ще бъдат тези конкретни действия на Община Велико Търново в тази 
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насока? Кои са местата, на които е възможно преместването на съоръженията съобразно 
направените от вещото лице констатации и на място в същия жилищен район, без да се наруши 
процедурата по проект „Град Велико Търново - зелена и достъпна столица на балканския 
туризъм“? 

3. В какъв срок ще бъде извършено ново проектиране и преместване на 
спорните съоръжения ? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: По първия 
въпрос:  

В изпълнение на Решение № 180 от 3.07.2017 г. по Административно дело № 517 
от 2016 г. на Административен съд - Велико Търново, влязло в сила на 26.07.2017 г., е издадена 
Заповед с изх. № КД-0- 03-18 от 14.08.2017 г. на РЗИ - Велико Търново за спиране временно 
експлоатацията на „Баскетболно игрище и площадка за скейтборд“, намираща се в 
междублоковото пространство на ул. „Проф. Илия Янулов“ № 3, ул. „Мария Габровска“ № 6, 
ул. „Оборище“ № 6 и ул. „Георги Бакалов“ № 1, гр. Велико Търново. 

Във връзка с Решението РЗИ - Велико Търново издава предписание с изх. № КД- 
03-19- 176 от 14.08.2017 г. за подаване уведомление по образец за откриване на обект с 
обществено предназначение „Баскетболно игрище и площадка за скейтборд“, намиращ се в 
междублоковото пространство на ул. „Проф. Илия Янулов“ № 3 и съседните улици. 
Отговорността за изпълнение на заповедта и предписанието са възложени на директора на ОП 
„Спортни имоти и прояви“ в гр. Велико Търново, което стопанисва обекта на основание 
Решение № 179 от 2016 г. на Великотърновския общински съвет. 

На 17.08.2017 г. Дирекция „Обществено здраве“ прн РЗИ - Велико Търново 
извършва проверка на обект „Баскетболно игрище и площадка за скейтборд“ и издава 
протокол, че горецитираната заповед за временно спиране експлоатацията на обекта е 
изпълнена. На същия ден са извършени и замервания нивата на проникващ шум в домовете на 
две семейства, съответно на ул. „Мария Габровска“ № 6, и на ул. „Проф. Илия Янулов“ № 3. 
Измерените нива на проникващ шум са съответно: 24,5 децибела - при гранична стойност 35 
децибела; и 31,4 децибела - при гранична стойност 35 децибела. 

На база измерванията са издадени сертификати за контрол, съответно с № 160 от 
8.08.2017 г. и № 161 от 18.08.2017 г., заключаващи, че „Измерените еквивалентни иива на шум 
съответстват на изискванията на Наредба № 6, ДВ бр. 58 от 2006 г. 

На 18.08.2017 г. директорът на ОП „Спортни имоти и прояви“ подава заявление в 
РЗИ - Велико Търново за издаване на заповед за възстановяване експлоатацията на обекта, 
както и уведомление под № РД-20- 1052 от 18.08.2017 г. за откриване на обект с обществено 
предназначение. 

Със Заповед № КД-О-ОЗ-18 от 18.08.2017 г. е отменена заповедта за спиране 
временно експлоатацията на „Баскетболно игрище и площадка за скейтборд“, намираща се в 
междублоковото пространство на ул. „Проф. Илия Янулов“ № , ул. „Мария Габровска“ № 6, 
ул. „Оборище“ № 6 и ул. „Георги Бакалов“ № 1, гр. Велико Търново. 

На 28.08.2017 г. РЗИ - Велико Търново издава удостоверение с № 0411005279 за 
вписване в Регистъра на обектите с обществено предназначение по чл. 36, ал. 3 от Закона за 
здравето на обект „Баскетболно игрище и площадка за скейтборд“, намиращ се в 
междублоковото пространство на ул. „Проф. Илия Янулов“ № 3, ул. „Мария Габровска“ № 6, 
ул. „Оборище“ № 6 и ул. „Георги Бакалов“ № 1. 
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Видно от горепосоченото, са изпълнени всички действия съобразно влязлото в 
законна сила съдебно решение на Административния съд - Велико Търново.  

По въпрос № 2: 
Както вече бе посочено в отговора по предходния въпрос, считано от 18.08.2017 

г. е отменено временното спиране експлоатацията на „Баскетболно игрище и площадка за 
скейтборд“, в резултат на изпълнение на дадените от РЗИ - В. Търново предписания. Обект 
„Изграждане на баскетболно игрище и площадка за скейтборд на ул. Илия Янулов“, е част от 
обектите на интервенция по сключения договор за БФП по Схема ВG161РО001 от 2012 
„Зелена и достъпна градска среда“ на ОП „Регионално развитие” 2007-2013, отчетен на 
18.12.2015 год. 

С оглед гарантиране на устойчивостта на дейностите по проекта, както и 
съгласно чл. 7 от Общите условия на подписания договор в период от 5 години след изтичане 
на срока до 18.12.2020 год. община Велико Търново като бенефициент е длъжна да изпълнява 
задължението си да не прехвърля правото на собственост върху обекта, изграден в резултат иа 
Договора, да не променя предназначението на активите, придобити в резултат на изпълнението 
на проекта, както и да не сключва договори от всякакъв характер с трети лица или извършва 
други действия, които биха могли да доведат до значително изменение иа проекта по смисъла 
на чл. 57, параграф 1 от Регламента на Съвета относно определянето на общи разпоредби за 
Европейския фонд за регионално развитие, Европейския социален фонд и Кохезиониия фонд 
за Програмен период 2007-2013. 

По въпрос № 3: 
Предвид разпоредбите на чл. 7 от Общите условия на сключения Договор, всяко 

предприето преместване на цитираните съоръжения ще се третира като извършване на други 
действия, които биха могли да доведат до значително изменение на проекта по смисъла на чл. 
57, параграф 1 от Регламентите на Съвета № 1083 от 2006 относно определянето на общи 
разпоредби за Европейския фонд за регионално развитие, Европейския социален фоид н 
Кохезиониия фонд за Програмен период 2007-2013. 

Приложил съм документите и само ще уточня: хората, които живеят там, може 
би са запознати, а и Вие, г-н Илчев, че на това място преди  8 – 9 години се е обсъждало 
строителство на блок. След това, мисля, че през 2009 г., е направен идеен проект за тази 
площадка, след което ние в предния програмен период кандидатствахме по европейската 
програма. Действително, имаше смяна на гумени уплътнения, на настилка на самите 
съоръжения за скейтборд; също така и проблемите, които се създадоха от част от хората там, 
които нарушиха целостта на цялостното покритие на площадката.  

В момента площадката се отключва сутрин и вечер се заключва. За тази 
площадка отговаря ОП „Спортни имоти”, така че ако има някакви проблеми за в бъдеще, моля 
Ви да се обръщате към директора на ОП „Спортни имот” г-н Петко Павлов, който винаги 
действа изключително бързо във връзка с всички забележки по това съоръжение.  

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Благодаря Ви за обширния отговор, г-н Панов! Доста 
съм раздвоен в това, което чух, тъй като темата не се поставя за първи път на дискусия дори в 
Общинския съвет. Факт е, че имаме проблем, който е ситуиран на точно определено място и 
който за мое голямо съжаление е проблем, който е след действия, които всъщност касаят 
изграждането на нещо добро и хубаво за младите хора в града. Въпросът е обаче, че по някакъв 
начин - поради грешно проектиране и грешно ситуиране, неправилен анализ на самото място 
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ли, факт е, че мястото на тази скейтборд площадка не е там.  
В подготовката на моето питане аз направих доста задълбочени консултации със 

специалисти в областта на консултирането на европейски проекти и усвояването на средства и 
изграждането на такива съоръжения. Всички специалисти, към които се обърнах, бяха 
единодушни, че няма да има нарушение на всички тези документи, които Вие коректно 
изредихте във Вашия отговор, когато с едно допълнително споразумение, или писмено,  
управляващият орган, в лицето на МРРБ – управляващ орган за конкретния проект, даде 
писменото си съгласие във връзка с едни добре аргументирани и изложени аргументи пред 
самия управляващ орган. Но това искане не мога да направя нито аз, нито някой от 
Общинската администрация. Според мен това искане следва да бъде отправено от Вас, г-н 
Панов, пред министерството и смятам, че Вие имате и възможностите, и капацитета, и 
авторитета да отвоювате за гражданите, които са потърпевши от изграждането на тази 
площадка, а и за младите хора, които да имат възможност да спортуват и да ползват наистина 
по предназначение това хубаво съоръжение.  

Нашият правилник дава възможност по една и съща тема да не се отправя питане 
в рамките на следващите три месеца. Аз поемам ангажимент след три месеца отново да 
отправя такова питане, като един от въпросите ми ще бъде дали Вие сте предприели такива 
мерки – т.е, дали писмено е поискано такова съгласие от управляващия орган и дали е 
получено такова съгласие. 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2015-
2019 г. за 2017-та година, Вх. № 1914/29.01.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за изпълнение на Програма за 
управление 2015-2019 г. за 2017-та година, Вх. № 1914 от 29.01.2018 г.  

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК 
по СТДМ, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по ПГОБК  приемат за сведение 
отчета.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Аз очаквах като начало да чуем кмета. Не му видяхме 

очите, не го чухме, въпреки многото въпроси в комисии. Нормално е той да представи своя 
отчет, своите постижения. Аз някаква грешка не открих в програмата. Всичко е окей. Но освен 
това, което казах, и го заявяваме абсолютно убедено - за Старата част и за промишлената зона, 
ние – не само като съветници, но и като граждани, имаме сериозни претенции относно 
стратегически провали, стратегически закъснения, не само за 2017 г. , а и преди, тъй като вече 
втори мандат г-н Панов управлява община Велико Търново, и аз ще се постарая да ги споделя 
със съответната фактология. 

Първо, магистрала „Хемус” е отчайващо далече от град Велико Търново, при 
това - извън територията на общината.  

Второ, ужасяваща е безизходицата от плачевното състояние на терена за бъдещ 
нов градски център – територията на Старото военно училище. И забележете, колеги, кметът е 
подписал техническо задание; въпреки отрицанието в годините на високото строителство – 
хотел „Етър”,  ОКС, ул. „Козлодуй” и може би и някои други (тогава са се строяли такива 
високи сгради по други причини – да се покаже мощта). Той предвижда небостъргачи на 
територията на Старото военно училище и въпреки че споменава това, той казва: „Ще 
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направим такива високи сгради, за да може да има хубава гледка”. Утре ще дойде някой нов 
кмет, ново мнозинство, пак ли ще правим ново техническо задание, пак ли ще проектираме?  

Разминахме се с уникалната възможност Велико Търново да стане европейска 
столица на културата. И това го казвам не като свършен факт, а като едни думи от страна на г-н 
Панов. Той каза тогава: „2 000 000 лв. ще бъдат заделени за градовете, които са се състезавали”. 
Да не говорим за проявите, които ще бъдат изнесени в Пловдив, във Велико Търново. Една 
стотинка от тези 2 000 000 лв. ще дойде ли, няма ли да дойде? Това, което заслужавахме, за да 
бъдем такъв град, не се случи. 

Дозанулен беше тролейбусният транспорт. И какво има насреща? Цитирам - на 
87 страница: „Въвеждане на интегриран градски транспорт. Изграждане на модерна 
информационна и транспортна инфраструктура. Закупуване на съвременен подвижен състав. 
Разработване на идеен план за организация на движението. Изпълнение 2019 – 2020 г.”. Нито 
Военното училище ще излезе от тази ситуация до края на мандата, нито това нещо ще бъде 
реализирано също така до края на мандата, а дотогава - тапи, дупки, изкорубени шахти. Какви 
са подходите към Велико Търново? Колко пъти говорихме за това. А към кварталите? Аз вече 
наистина наизуст ги зная тези дупки. 

Църквата „Рождество Христово”. Стартира през 2001 г. За 10 години беше 
направена цялата църква и ред други неща. Весела Лечева дари полилей, анонимен дарител 
дари митрополитски стол. Нищо. Предвиждат се за пореден път едни 50 000 лв. и в църквата 
камбаните няма да забият до края на мандата. И казвам това, дано кметът каже друго и да 
стане, но засега нещата са такива.  

„Изграждане на канализационна и водопроводна мрежа в квартал „Бузлуджа”, 
Западна промишлена зона, Зона „Б” и др.”. Това е така нареченият Втори етап на „Водния 
цикъл”. „Пропуснати възможности” - тук се цитират едни изречения в бъдещо неясно време и 
разбира се всички в тази зала, най-вече кметът, знаят, че това няма да стане в този мандат.  

„Неефективно разходване на публичен ресурс”. Вчера стана ясно, че 
мнозинството от ГЕРБ отлага действието на закона, касаещ общинските съветници, до 2019 г. 
Вероятно неслучайно - голяма част от общините са управлявани от кметове на ГЕРБ, от 
мнозинства на ГЕРБ и вероятно има какво да се крие.  

Тук ще цитирам отново „Поддържане на уличното осветление”, страница 96. 
Забележете какъв е отчетът: „Монтирани 119 осветителни тела; 87 нови, 32 заменени с LED”, и 
„заменени други лампи”, които не се дават. Иначе сме много пространни в обясненията с 
цифри за три издадени акта, за пет строителни разрешения, но тук не се споменава конкретно 
колко нови лампи, колко нови стълбове, колко боядисани стълбове и всичко това, което се 
пише в договора. Неслучайно. Защото само за абонаментна поддръжка общината плаща 487 
000 лв. Отделно тя плаща 350 000 лв. за такива ремонти. Това значи по 1300 лв. на календарен 
ден ние плащаме за абонамент.  

Тук имаме една кавър версия на един наскоро зададен въпрос. Аз ще припомня: 
ние предложихме да бъде заменена тази обществена поръчка с изграждане на общинско 
предприятие, с което ще се икономисат 300 000 лв. на година. Това беше отхвърлено със 
сарказъм, ирония, обиди и какво ли не още, но въпросът ми е такъв (пак казвам: той е кавър 
версия): има ли протекция от Ваша страна, г-н Кмете, към фирмата, изпълняваща 
обществената поръчка вече десета година при този разход? Има или няма, аз не зная какво ще 
отговорите. Вероятно ще кажете: „Не, това е невъзможно”, но Вие споменавате в един пасаж: 
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„АДФИ не е влизала за проверка в община Велико Търново. Ние ще направим всичко 
възможно АДФИ да влезе, да провери специално тази поръчка, вероятно и други, за да се види 
каква е ситуацията.  

Пожелавам Ви успех в изпълнението на Вашите ангажименти до края  на 
годината и до края на мандата!  

 Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Благодаря, г-н Витанов, за патоса, с който говорихте на 
тази сесия днес. Така започна и самата сесия. Надявам се, че въпреки снега, който вали, ще се 
радваме на едно хубаво зимно време въпреки разтреперания Ви глас и високото Ви чувство за 
отговорност, в кавички.  

Вие първо бъркате два документа. Аз днес трябва да Ви дам отчет за 
изпълнението на управленската програма за информация - така е по закон. Другият документ, 
който Вие цитирахте още в началото, преди приемането на дневния ред, това е отчет за 
Инвестиционна програма По закон срокът за отчета на Инвестиционната програма и отчета на 
бюджета е до 31 август. Там са детайлите, там са числата и всички неща, които Ви интересуват, 
така че аз мисля, че Вие не сте извън тази информация, тъй като всяка една промяна на 
бюджета или на Инвестиционната програма е минавала за съгласуване в Общинския съвет и 
Вие сте наясно с тези неща.  

Зная, че още от 2012 г. никога не сте подкрепяли отчета ми за управлението – за 
мандата и за годината. Мога да кажа, че през 2012– 2013 г. -спомняте си, но не го цитирате: „Не 
е завършен ВиК-проектът”, „Велико Търново е разкопано”; „ВиК проектът няма да бъде 
завършен”. Няма да влизам в другите детайли. При отчета на програмата за 2013– 2014 г.: 
„Общината фалира”, „Общината е пред фалит”. Просрочените задължения винаги са били 
временно явление, свързано с разплащането по оперативните програми – Вие знаете това.  

За 2015 г., пак за новия градски център: „Как можело да се използват едни 4–5 
милиона от ВиК-проекта, за да заринем тези окопи?”. Нали тази канализация е правена на 
базата на това, че след това там ще минават и други инфраструктурни подземни съоръжения. 
Така е предвидено по проекта. Първо, тези 4–5 милиона ги нямаше въобще. Вие тогава 
говорихте за едни 7 000 000 лв., а други, които по-малко са отчетени по програмата. Да, 
7 000 000 лв. бяха спестени тогава от проекта, защото реално числата след приключване на 
ВиК бяха тези, но те не могат да се прехвърлят от единия джоб в другия. И пак всявахте страх 
и ужас за ВиК-проекта.  

А за депото за битови отпадъци? Колко време и за него развявахме байрака, че 
закъсняваме с процедурата, че закъсняваме с изработването; няма да се случи регионалното 
депо за отпадъци. Депото работи и всички ние сме доволни от работата му в момента.  

„Туризмът вървял зле” – мисля, че това беше миналата година; „хотелите били 
под 20 % заетост”. Аз ли трябва да контролирам данъчните декларации на бизнеса, или има 
други органи, които ги контролират? Но това, което мога да Ви кажа, че със събрания 
туристически данък за тази година (в момента не мога да кажа точното число, за да не Ви 
излъжа, както Вие ми изнасяте неверни факти) излизат над 38 % заетост на хотелите по това, 
което декларират с отчетения данък, което е сравнително добре. Далеч съм от мисълта, че 
хотелите нямат по-голяма заетост. В момента се правят проверки на къщите за гости, които не 
са регистрирани като такива обекти. Вече имаме над 20 обекта, които се регистрираха. Така че 
аз не разчитам на подкрепа за отчета от Ваша страна. Може би защото медиите в момента са 
тук, в залата, и Вие използвате пледоарията, защото все пак безплатната реклама за Вашата 
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политическа партия е важна.  
Другото, което също искам да отбележа, е, че получих сигнали от много колеги 

от много общини, които са издигнати от ПП ГЕРБ, че основната тема на сесиите в момента на 
общинските съвети е точно приемането на отчетите за изпълнение на управленската програма. 
Да, нормално е, но нека критиката да бъде градивна, нека да не излизаме в пространството пак 
с нови неща.  Че 23 000 000 лв. от европейската програма не са усвоени било лъжа. Каква лъжа, 
като през месец януари, 2017 г. сме подписали договорите и в момента се изпълняват тези 
проекти, които са точно за 23 000 000 лв. Включително и образователната инфраструктура, 
която не беше отпусната от служебния кабинет и след шест месеца, благодарение пак на 
Националното сдружение на общините и на местната власт, над 8 000 000 лв. са отпуснати за 
образователна инфраструктура.  

Така че, пак казвам: не разчитам да ме подкрепите, както не сте гласували за мен 
на изборите за кмет, така не разчитам да подкрепите управленската мандатна програма, но 
това, което искам да кажа, е, че тя е над 75 % изпълнена, откогато сте я приели през 2016 г. Не 
зная какво искате - за две години от 100 % сме изпълнили 75 %. Остават 25 %, които за две 
години ще трябва да изпълним. Въобще не говоря за нещата, които не са в управленската 
програма.  

Искам само да се обърна към Вас и да Ви призова, че всички тези факти, които 
изтъквате и които някъде не са точни, защото Вие четете между редовете и блъфирате хората в 
залата, за да имат грешно мнение, че това нещо не е вярно, аз все пак искам да Ви попитам: 
Вие ходихте ли до Преображенския манастир? Видяхте ли, че пътят е направен? В програмата 
е записано, в „Анализ на пътната инфраструктура към манастирите”. С този анализ ние след 
това включваме в Инвестиционната програма или кандидатстваме по други проекти или по 
други програми. С този анализ един от пътищата, който е направен за манастирите, където Вие 
цитирахте, това е за Преображенския манастир.   

А уличната мрежа по селата – ще Ви кажа колко квадратни метра е изпълнена до 
момента. На един отчет на управленската ми програма говорихте, че селата са забравени и 
няма финансиране за тях, което не е вярно.  

Прочетох някъде в протоколите на комисията, че сте говорили също и за това, че 
децата в ПМГ през месец януари не са влезли да учат там. Точно на 29 януари децата са влезли 
на училище. Ще Ви кажа номера на акта, с който приключва строителството. Тук е г-н Цонев – 
може да Ви каже кога са влезли да учат учениците в ПМГ.  

Никъде не говорите за „Патриарх Евтимий” и за Шишмановата баня, защото 
проектът за Шишмановата баня приключи през 2017 г. Спомнете си  там какво беше? Една 
дупка, с една ламарина, заградена години наред, която стои там 10 – 20 години, може би е там 
от Вашето време, когато сте били заместник-кмет.  

Над 450 културни събития на община Велико Търново. Благодарение на това 
подпомагаме хотелиерския бизнес и туризма във Велико Търново.  

На предната сесия бяхте пуснали едни слайдове - да, това е градивната критика, 
приемаме го, г-н Витанов. Аз не следя с дрон къде има дупки, къде са паднали капаците на 
шахтите или са били откраднати, но Ви благодаря за това, което ми дадохте. Може би не беше 
нужно да го пускате на слайдове, а да ми кажете на коя улица и на кой номер. Още на 
следващия ден след сесията до края на седмицата бяха отстранени всички нередности. Може 
би с изключение на някой, който търпи по-голямо строителство. И това съм го проверил, но 
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сега не нося доклада, който са ми дали от дирекция „Строителство и устройство на 
територията”.   

Европа признава, че В. Търново е един от седемте градове, които са по усвояване 
на европейски средства, Вие говорите, как не усвояваме европейските средства и как 
закъсняваме и всявате пак един страх и ужас сред великотърновци. 

Единственият град с естествен прираст в България. Г-н Генчев предния път 
говори за статистиката, която беше изнесена от независими организации. Имаме над 1000 
човека, които до края на октомври са дошли тук, във Велико Търново, и са се регистрирали и 
живеят тук.  

66 международни срещи и прояви са се случили за цялата година. Това са по пет–
шест срещи и прояви на месец. Над 22 дипломатически мисии съм посрещал – средно по две 
на месец.  

Казвате, че не подкрепяме българското производство или по населените места. 
Нали знаете, че в Балван има баничарница, в Дебелец има сладкарски цехове, има 
производство на халва и ред други неща, които стигат до търновския и до българския пазар. 
Едно от нещата, които организирахме тази година за стимулиране на търновското и на 
българското производство в хранително-вкусовата промишленост е фестивалът „Трапезица 
фест” - първият в България за подкрепа на българското производство, който направихме във 
Велико Търново.  

Осветлението на стадиона – също една инвестиция в спорта. 
Санирането на блоковете - също не е в управленската програма.  
А за отличията и наградите, които общината е получила, няма да говоря. Те са 

благодарение на общия ни труд, който заедно работим за името на Велико Търново, и най-вече 
това, което правим заедно, е да осигурим един по-добър живот на великотърновци.  

Но всяка година е едно и също. Аз съм свикнал вече шеста-седма година, така че 
вече не се впечатлявам от тези думи. Винаги ще приема градивната критика, но никога няма да 
приема неистините, които се хвърлят в пространството, за да може с тях евентуално Вие да 
излезете на по-преден план. Винаги сте добре дошли; елате в кабинета ми, запознайте ме, 
попитайте ме, каквото Ви интересува, ще Ви отговоря веднага. Ако аз не съм запознат в 
детайли, ще извикам съответния директор или експерт от общината. 

За новия градски център, за заданието – нали Вие приехте заданието на 
Общински съвет. Първата версия, която чух, още когато дойдох през 2011 г. беше, че там 
трябва да се разпродават терените. Аз не съм на това мнение и Ви обясних защо не съм на 
мнение, че терените трябва да се разпродават. Защото в този терен трябва да има дългосрочна 
политика на общината, за да може да се поддържа, за да може градският център и парковата 
зона също да се поддържат, осветлението, което ще бъде там, да се създадат нови паркоместа. 
Според мен, на парче не трябва да се разсъждава, за всичко това трябва да има дългосрочна 
политика. Нима когато нас ни няма и не се занимаваме с политика и с управлението на община 
Велико Търново, ще оставим всичко така? Вие знаете по Ваше време, колко собственост е 
имала община Велико Търново по различните предприятия и структури. Една от богатите 
общини. В момента какво имаме, г-н Витанов? Пет–шест магазина, 40-50 временни обекта, два 
ресторанта и т.н., което не е това, което е било до 1989 г. и в началото на 90-те години. Всичко 
това е разпродадено. И нима сега пак трябва да разпродаваме Старото военно училище на 
парче или можем да го даваме с право на строеж и да имаме собственост и тази собственост да 
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се отдава под наем, за да получава общината средства и да се поддържа не само този терен, а да 
се реинвестират обратно средства.  

Така че аз не зная някъде да има високо строителство; има кинти на застрояване, 
на озеленяване. Това, което зная, че направихме – че намалихме застрояването на 40 %, а 
озеленяването е 60 %. Включително това е единомислие на всички наши архитекти от община 
Велико Търново, на тяхната Камара и на Съюза им. За високо строителство никъде не се 
говори, защото в момента се подготвя конкурс за идейна концепция или тъй наречения 
„мастър план” на Старото военно училище. След като се подготви идейната концепция, 
предстои втори конкурс, на който ще се представи градоустройството. Там има една 
експозиционна зала, която е приета с решение на Общинския съвет по Интегрирания план за 
градско развитие, за която и прилежащата инфраструктура ще получим европейско 
финансиране до края на годината. Очаква се фондът на фондовете да бъде избран, тъй 
нареченият допълнителен финансов механизъм, и да се отвори тази програма.  

По „ВиК-2” - болната Ви тема. Действително, този проект е направен по време на 
мандата на д-р Рашев от неговия екип. Той е на инженеринг, на съвсем груби показатели, но 
той е одобрен за този програмен период до 2023 година. В момента очакваме програмата 
ОПОС да бъде отворена. Това мога да Ви кажа за този проект, защото е одобрен.  

Църквата на Руските гробища не е „Рождество Христово”, а е „Възкресение 
Христово”. Само се сетете колко пари общината даваше до 2015 г. за тази църква! Мисля, че по 
100 000 лв. всяка година. Олтарът и иконостасът на църквата го направихме миналата година, 
пак беше по Инвестиционната програма. И искам само да Ви кажа, понеже църквата си я 
слагате за Ваш принос, аз не смятам, че ние трябва да си слагаме църквата за наш принос – Вие 
- като общински съветници, и аз – като кмет, въпреки че при разговорите, които съм водил с г-
н Драгнев, може би беше в началото на месец юни, 2011 г., преди да ме номинират още за 
кмет, той каза: „Продължавай напред! Ти ще отвориш вратите на църквата.” Да, наистина, 
заедно с Вас, които бяхте в предния мандат, отворихме вратите на църквата и владиката с 
първите си богослужения, които направи тогава на Второ Възкресение на Великден. След това 
идва вицепрезидентката на една годишнина от освобождението на Търново и т.н.. Така че 
църквата не ми я слагайте в устата, защото много мога да говоря за нея - от 1997 г., от 
преотреждането на парцела тогава за църква.  

За уличното осветление - зная, че Ви е една болна тема. Първо искам да Ви 
уведомя, че в момента ел.инженери се наемат по 2000-2500 лв. заплата. Това нещо не може 
община Велико Търново, при условие че няма добри специалисти тук, а ги карат и от Видин, и 
от Враца, и от цяла Северозападна България да го поддържат. Правим това, което е по нашите 
сили. Както с общинското предприятие „Зелени системи”. Виждате ОП „Спортни имоти” в 
момента – също приходите са увеличени. Всяко нещо, което правим, го правим с цел да 
намалим разходната част и още други неща, за които даже и не знаете какво работи 
администрацията. Жалко! Не сте питали.  

Тролейбусния транспорт. Много пъти от тази трибуна съм Ви обяснявал, когато 
трябваше да бракуваме надземната инфраструктура - той е закрит и да не влизам в момента в 
подробности за предприятията, които са го зарязали и т.н. Още с правенето на „Качица” там е 
прекъсната цялата тролейбусна мрежа. И ред други неща. 

За магистрала „Хемус” бях изненадан. Направо съм шокиран, г-н Витанов, тъй 
като много добре знаете, че магистрала „Хемус” беше на 39 км, някъде към Полски Тръмбеш. 
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През 2015 г. г-жа Лиляна Павлова – тогава регионален министър, я водихме на мястото, където 
магистралата трябва да мине. Най-близко до Търново беше на 13 – 14 км.  

За пътя „Русе – Велико Търново”. Правени са обществени обсъждания. Поискали 
сме на базата на обществените обсъждания, които са правени, четирилентовият скоростен път 
„Русе-Велико Търново” да мине  на по-голямо отстояние от Русаля и Хотница, което ще се 
вземе под внимание. В момента се прави екологична оценка на въздействие на четирилентовия 
скоростен път. Нали това е целта!  

Предния път имаше питане за замърсения въздух. Не, няма замърсен въздух в 
момента. Дадох ви показателите. Правени са измервания и от РИОСВ. Правим така, че да 
извадим големите камиони, които в момента минават по Южния пътен възел, да минават на 4 
км извън града. Отделно, Северният пътен възел, който в момента сме дали и мисля, че през 
месец март трябва да се презентира, който е когато се идва от Русе към тунелите, за да се 
извади трафика Горна Оряховица – Велико Търново. Между 4000 и 6000 коли минават там. 
Видяхте, че момента се прави проба за инсталациите на къщите, които са на твърдо гориво.  

С хиляди неща се занимаваме и те са разнородни. Това искам да Ви кажа: че не 
зачитаме труда на бизнеса; не зачитаме труда на нашите деца, които носят много награди на 
общината и които ни прославят не само в страната, но и в чужбина; не зачитаме труда на 
администрацията за всичко това, което се прави. Кажете един път: „Да, добре, направили сте 
го!”.Това е отчет - какво сме свършили за всичко онова, което съм обещал. А всичко онова, 
което сме свършили, което не съм обещал в тази програма, го правим реално. И при това, че 
ние сме изпълнили програмата 75 %, аз не мога да разбера какво още искате да направя. Мож 
би ще ми пуснете предложение да позлатя кубетата на Патриаршеската църква на Царевец?  

Аз не се дразня от това, г-н Витанов, но се дразня от това, че фактите, че работата, 
която реално се върши в града, че градът ни върви напред,  че се развива - не зная това ли Ви 
дразни, или винаги искате с Вашите неща, които казвате от трибуната, да ги вменявате на 
гражданите и те да си мислят, че действително има проблеми. Проблеми има винаги. 
Проблеми има при всяко едно строителство, при всяка една спукана тръба, при всяко едно 
некачествено изпълнение, за което има гаранционни срокове и те се изпълняват. Проблеми 
имаше и при санирането на блоковете в други общини. За радост, тук нямаме, защото 
програмата се изпълнява качествено и не са 300 блока, а имаме 23. Имаме още 47, които чакат 
финансиране от 2016 – 1 февруари, до 2016 – 31 декември. И още 52 от 1 януари 2017 г. до края 
на май. И всичко това е работа не само на администрацията, работа е на бизнеса, работа на 
учителите, работа на директорите на детските градини. Стараем се да нямаме такива 
нарушения, каквито има на други места. Но не сме застраховани от това нещо. Радвайте се, че 
програмата е изпълнена на 75 %, а отделно и другите неща, за които - част от тях, само ви 
загатнах.  

Едно Старо военно училище, един нов градски център сигурно Вие не си 
представяте, защото нямате такова образование, но арх. Румяна Брайнова може да Ви каже, 
защото тя е привлечена в екипа, в който работят близо 10 човека от администрацията – млади, 
нахъсани архитекти и инженери, включително и главния архитект, работят по този проект и за 
два месеца имат толкова, колкото досега консултантските фирми, които щяхме да ползваме, не 
ни направиха. Включително работим с един много добър архитект, за когото ще разберете, 
когато Ви направим следващата презентация за района на Старото военно училище. Но там 
нещата ще започнат да се случват от следващата година. Те няма да се случат за една-две 



Протокол № 37 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 22.02.2018 год 
 

16 
 

години. Процесът е много дълъг, затова и архитектите, които са работили дълго време по 
градоустройството на Велико Търново - както арх. Чолаков, арх. Нурков, арх. Брайнова, арх. 
Колев, предложиха да бъде разделен целият този район от 170 декара на три строителни зони. 
Първо да се акцентира върху едната строителна зона, след това, ако има инвеститори, нека да 
отидат във втората, но там да се прави всичко – и инфраструктура, и подземни гаражи, и 
паркова среда, и спортни съоръжения, и всичко останало. Там имаме вече първия обект, който 
е приет с европейски средства и който ще се строи.  

Все пак трябва да кажа и нещо за програмата, защото съм длъжен и зная, че днес 
тази точка е най-интересната, може би Вие така сте си акцентирали и почнахте с нея. Аз пак Ви 
казвам: нека да бъдем реалисти, нека да бъдем заедно, за да постигнем много неща и нека 
имиджът на Велико Търново да не го затриваме по този начин с простотии и неверни 
твърдения от трибуната. За всяко едно нещо съм готов да Ви отговоря. 

Отчетът за Програмата за управление е изготвен в съответствие със ЗМСМА. 
Той е представен на Вашето внимание във връзка с Решение на Великотърновския общински 
съвет от месец декември, 2017 г. за определяне на основните точки за разглеждане на 
заседанията за първото шестмесечие на настоящата година.  

Отчетният период на Програмата за управление е от 01.01.2017 г. до 31.12.2017 г. 
Предмет на неговите анализи са общите социално-икономически характеристики на общината 
и тяхната обвързаност с проекти, инициативи и резултати с принос към общинския план.  

Целта на отчета е да представи и анализира резултатите от изпълнените действия 
и инвестиции в отделните направления в съответствие със заложените управленски 
приоритети. Основните цели на Програмата за управление за този период е да надграждаме 
постигнатото до момента.  

Велико Търново и общината са динамично развиващи се в устойчиво 
икономическо развитие и привлекателни за нови инвестиции в развиващи, водещи 
производства.  

В. Търново е все по-атрактивен и популярен център за културен туризъм. 15-та 
година през тази година ще бъде международното изложение за културен туризъм. 
Специалностите в Софийския университет, които бяха направени преди 13 години, може би 
бяха на базата на това, че Велико Търново започна да развива културния туризъм и даде акцент 
върху развитието на културния туризъм.  

Да увеличаваме обема на инвестициите в публичната инфраструктура, да 
осигуряваме все по-добро място за живеене и условия за живот, работа и отдих на гражданите, 
както и балансирано развитие на централната градска част, кварталите и селищата в общината. 
Да осигуряваме качествен и достъпен начин на услуги в сферата на образованието, 
здравеопазването и социалната сфера.  

Работата ни в областта на икономическото развитие и всички дейности в тази 
сфера са с цел създаване на условия за устойчиво функциониране и развитие на местния 
бизнес. Тук можем да посочим: поддържане на съществуващата техническа инфраструктура, 
целесъобразно инвестиране на европейски средства в техническа инфраструктура, която да 
подобри или да създаде подходяща среда за нуждите на бизнеса, поддържане и надграждане на 
съществуващите информационни системи за максимално ефективно административно 
обслужване и повишаване достъпността на услугите за граждани.  

През изминалата година мога да кажа, че са вложени 1,8 милиона в общинска 
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инфраструктура. От тях 730 000 лв. са инвестирани в градската инфраструктура на Велико 
Търново. В края на зимния сезон е извършен текущ ремонт на близо 550 000 кв.м настилки по 
улиците. Още 3800 кв.м асфалт са положени през месеците юни и юли. В процеса на 
подготовката на градската улична мрежа за есенния и зимния сезон частично са 
преасфалтирани настилки по улиците с площ близо 2000 кв.м. Общата текуща ремонтна 
дейност е за 270 000 лв. Цялостно бе преасфалтирана ул. „Васил Левски”, положени са близо 
6000 кв.м. асфалтова настилка, а строително-монтажните работи са на стойност 176 000 лв. 
Изцяло обновени бяха няколко квартални улици, както в кв. „Чолаковци”, като към тях е 
изградена и канализация, строителни дейности за 224 000 лв. Ремонтирани бяха стълбищата на 
ул. „Мургаш”, „Мария Кирова”, стъпалата от „Зеленка” към „Панорамна”, както и на ул. 
„Константин Кисимов”. Вложените средства са 60 000 лв. Обновени са над 750 кв.м тротоарни 
настилки.  

По Инвестиционната програма в населените места са извършени технически и 
текущи ремонти в 35 населени места. Инвестицията е за  344 000 лв. По програма „Местни 
инициативи” е ремонтирана инфраструктурата в още 28 населени места, като в тях са вложени 
средства за над 310 000 лв. Текущи ремонти са извършени на общински пътища Водолей - 
Дичин - 2350 кв.м асфалт Пушево - Шемшево – 1500 кв.м асфалт. Изкърпен и укрепен бе пътят 
от депото за строителни отпадъци до с. Леденик. Близо 2 км от трасето на Преображенския 
манастир бе основно рехабилитирано с 250 000 лв. 

Усвояването на европейски средства е сред основните инструменти за 
реализиране на редица местни политики в социалната сфера и в сферата на благоустройството, 
инфраструктурното развитие и опазването на околната среда.  Факт е, че община Велико 
Търново се нарежда сред първите български общини по ефективност и резултатност в този 
нелек процес. Одобрени бяха над 43 000 000 лв. за реализация на инвестиции в областта на 
устойчивото и интегрираното градско развитие за следващите пет години. От тях инвестиции 
за над 23 000 000 лв. стартираха през 2017 г.  

Както казах, често от тази трибуна съм чувал: „Какво ще правим след 2020 г.?” 
Това, което ще правим – първо, че проектите се изпълняват до 2023 г. и има много програми, 
които тепърва се отварят, както програмата по ОПОС за ВиК цикъла, както „Трансгранично 
сътрудничество България - Румъния”. Може би през месец март трябва да излезе класацията за 
проекти, за които сме кандидатствали. Другото, което нееднократно съм Ви казвал – 
децентрализацията. Ние, кметовете на общините, не сме спрели на това ниво, с което ни се 
отказваше 1 или 2 % от подоходното облагане. Вече имаме трета среща с министъра на 
финансите: за общини, които, примерно, имат висока събираемост на данъчните приходи; за 
общини, които, примерно, имат добро изпълнение на бюджета - да получават 1 %. Но след 
като бъде решено това нещо, то ще бъде оповестено. Децентрализацията е един от начините, 
по които в общините след периода 2023 г. да бъдат финансирани големите инфраструктурни 
проекти. Миналата вечер г-жа Ева Майдел ни увери, че в Европейската комисия се водят 
сериозни разговори за продължаване кохезационната политика на Европейския съюз. Освен 
това, както Ви казах, от НСОРБ работим и за допълнителни, нови приходоизточници, които да 
вкарат още приходи в общините.  

Това, което мога да кажа е, че за шест години ние не увеличихме данъците. 
Предния път спорихме и по тази част.  

13 са административните услуги с възможност за заявяване по електронен път и 
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предоставяне по достъпен начин на гражданите и бизнеса посредством интернет портала на 
общината. Възможно е също заявяване и получаване на резултатите от административните 
услуги по различните равнопоставени канали, през интернет, на гише по пощата. Община 
Велико Търново е първата сред местните власти, която внедрява общата рамка на оценката 
КАФ  - това е по-добро обслужване.  

Бюджетната стабилност продължава да бъде добра за общината, като стриктно 
спазваме и ще продължаваме да спазваме принципите на добро финансово управление, 
отчетност, отговорност, икономичност, ефективност, прозрачност, устойчивост и 
законосъобразност.  

Младите хора и тяхната успешна професионална, социална и личностна 
реализация са важен приоритет за общината, които са предмет на целенасочена политика в 
работата на общината. Затова една от нашите водещи цели е непрекъснато подобряване на 
условията за качество, най-вече на образованието. През 2017 г. са извършени строително-
ремонтни дейности за над 297 000 лв. на сградния фонд на учебните институции. Над 1 333 000 
лв. са осигурени по различни национални програми за развитие на средното образование. Над 
11 000 лв. са изразходени по Наредбата за условията и реда за осъществяване на закрила за 
децата с изявени дарби за стипендии, за постигане на високи образователни резултати. Бяха 
направени и основни ремонти, и енергийна ефективност на ПМГ „Васил Друмев” и на ОУ „Св. 
Патриарх Евтимий”.  

Основните приоритети в политиката на община Велико Търново през 
изминалата година по отношение на спорта бяха в различни направления: развитие на масовия 
спорт чрез организиране и провеждане на масови състезания и спортни прояви, развитие на 
физическото възпитание и спорта в училищата, подпомагане на спортните клубове, както и 
подобряване на спортните бази и изграждането на нови такива. Над 700 000 лв. бяха вложени в 
допълнително подобряване на стадион „Ивайло” и на футболните терени около Велико 
Търново. Монтирани бяха нови поливни системи на стадионите Леденик, Шемшево, 
Самоводене и Килифарево. Тук ще кажете: „Какво става с  нашите тренировъчни игрища?”. 
Да, едното тренировъчно игрище, което е  на Спортното училище, беше одобрено, мина 
първият етап, за втория и третия етап не сме получили финансиране. Разработили сме други 
два проекта, които са зад стадион „Ивайло”, на мястото на ледената пързалка. За едното 
игрище, което е с естествен терен може би до края на месец март ще получим финансиране и 
до края на месец юни трябва да приключим и с него.  Финансирането е от Футболния съюз и 
от други организации. Не е от бюджета на общината, не е от бюджета на държавата.  

Община Велико Търново продължи да води изключително активна политика в 
областта на социалните дейности и социалните услуги, съобразена с националните 
приоритети. Продължихме активна политика за осигуряване на заетостта с приоритет „Мерки 
за заетост на младежи до 29 години, безработни лица над 50-годишна възраст и 
продължително безработни лица” в тази програма. В изпълнение на програми и проекти, 
реализирани от община Велико Търново, е осигурена заетост на 118 безработни лица. Чрез 
предоставените социални услуги по програми и проекти и общинска дейност е осигурена 
подкрепа и по-добро качество на живот на над 900 лица, в това число деца в социално 
неравностойно положение.  

С подкрепата на Общинската програма за асистирана репродукция са 
подпомогнати финансово 26 двойки и семейства с репродуктивни проблеми – жители на 



Протокол № 37 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 22.02.2018 год 
 

19 
 

община Велико Търново. В резултат на шестгодишното реализиране на Общинската програма 
за асистирана репродукция са родени 52 бебета, в това число 11 двойки близнаци.  

В заключение, това, което искам да кажа: нека да бъдем единни! Това е моят 
призив към Вас, за да работим за Велико Търново и за името, което е наистина велико. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Аз моля да ми бъде включено и време за лично 
обяснение, тъй като г-н Панов ме спомена поне пет пъти!  

Видях, че и Вие повишихте децибелите, г-н Кмете; вероятно сте се вълнували, 
както и аз. Вие се вълнувате, когато говорите за Вашите успехи, това е Вашата работа; аз се 
вълнувам, когато говоря за нашите проблеми. Дано да сте забелязали нюанса! Проблеми, за 
които Вие с всичките възможни обвинения, включително, че тук се говорят, цитирам: 
„простотии и неверни твърдения”, визирайки пак мен, няма да ви отвърна, че преди малко чух 
лакардии. Приписвате ми думи, които не съм казал. Некоректно е.  

Първо, за Старото военно училище – да, говорили сме, че са катакомби. Ако това 
не са катакомби, кажете какво е! Към ден-днешен, към вчерашен, към онзиденшен. При това, 
за Старото военно училище  питайте Вашия ментор - д-р Рашев. Той парцелираше там с 
определени хора (така поне съм чувал), там се правеха проектите, така че не ми приписвайте 
неща, от които съм бил доста далече.  

За сметището не съм обелил нито едно изречение, нито една дума. Защо го 
казвате това? Защо лъжете? Вие визирате всички и гледате мен? Аз говорех на трибуната, 
визирайте мен, както аз визирам Вас, защото гледаме Вашата програма. И аз заставам зад всяка 
една дума. Вие ми говорите за инвестиции. Аз чета, ето: „Инвестиционна програма в размер на 
…, до този момент реализация 23 000 000 лв. Аз гледам Инвестиционната програма: 7 000 000, 
10 000 000, станаха 15 000 000, но 23 000 000 лв. не ги виждам. Какво съм излъгал? 

След това: аз зададох въпроси, Вие да бяхте там? Отварям една скоба: много 
любопитен съм, дали ако не бяхме говорили от името на групата на  БСП в мое лице, дали 
изобщо щяхте да кажете нещо, а щеше да мине така и да замине и да се гласува.  

Срещата в ПМГ. Г-н Цонев, ако сте ме издънили, издънили сте ме. Най-вероятно 
сте го направили. Но аз питах г-н Цонев дали училището е почнало работа. Какво ми говорите, 
че аз съм ходил да слухтя и не знам какво да правя за ПМГ. Защо казвате това нещо? И между 
другото, г-н Панов, аз съм добър бричор, смея да кажа, но аз даже и там не блъфирам. Само че 
Вие си позволихте, без да сте картаджия, да го правите. Играйте карти, ще Ви бия на карти.  

Фалит. Ние стигнахме 4,5 милиона лв. - в първата десетка на общините, които са 
с просрочени задължения. Вие го пишете, не го пиша аз. Какво е това, освен фалит, когато то е 
20 % от местните приходи? Е, измъкнали сме се, окей.  

Вие да сте чули аз да съм казал нещо лошо за едно добро дело, което е свършено 
във Велико Търново? Не съм. Само че Вие хванахте сатъра и вместо да се вслушате в това, 
което ние казваме, и това е фактология, това не са измислици. Аз няма как да гледам тавана и 
да ги измислям. Не правя никакви внушения. Гледам какво сте писали Вие, гледам какво пише 
в Инвестиционната програма и казвам: Тази Инвестиционна програма я искаме, защото Ви 
изброих една камара неща, които не съответстват на това, което пишете във Вашия отчет и 
това, което се пише в Инвестиционната програма.  

Г-н Кмете, Вие казвате: „Стартирахме Инвестиционна програма за 23 000 000 
лв.” Аз не си измислям това, аз съм чел много внимателно. Неслучайно казах, че когато човек 
се вълнува, значи освен всичко останало, е искрен. И Вие се вълнувахте, и аз се вълнувам. Дано 
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да сте искрен! 
Селата – голяма работа по селата. Но Вие не сте го написали с български думи: 

„кърпеж”. И ние изпуснахме един уникален момент  - до 20 % от този Интегриран план за 
градско развитие да го дадем за селата. Вие отказахте да направите това нещо. Доколкото зная, 
има един прозорец; и гледам към целия Общински съвет: Да дадем една по-голяма сума за 
населените места! С този кърпеж, дето го правите и другата година пак, и пак и пак и по 
1 000 000 лв. хвърляме и забравяме къде сме ги хвърлили, няма да го докараме доникъде.  

Не се усвояват европейски средства. Това го признава Вашият вицепремиер 
Томислав Дончев - говоря за България. Аз говоря за изпълнение на Инвестиционната програма 
и Вие, искате или не искате, ще я дадете след някой друг ден. И ще видите там колко се е 
изпълнило; изпълнило се е 2-3 милиона. Друго е 44 милиона през 2014 г.  

Вие казвате: „имало баничарници, имало не знам какво”, там има и хора, които 
отглеждат плодове и зеленчуци, включително и аз, значи ли, че ние откриваме там центрове за 
търговия, както Вие сте го записали във Вашата Инвестиционна програма.  

„Църквата не е наш принос”. Не е наш принос, разбира се, само че накрая, след 
тези неща, които изброихте, взехте, че тръгнахте да разделяте парцела на три. Добре, че го 
изтеглихте! 

И друго, като искате данни: във вторник да не бях на Ваше място. Ул. 
„Габровски”, там, където е спирката на болницата. Рейсът излиза, засича една кола и колата - в 
дупките на шахтите. Вървете, ако искате, качете се там и ги вижте. Вижте поредица от дупки 
там от откраднати шахти. То не стои от днес, от вчера или от онзи ден. Колко още са влезли в 
тези дупки, един бог знае.  

Завършвам със следното: Вие призовавате за единство. Това, че казаното Ви 
дразни - не носите критичен дух, критични бележки. Правете си всеки ден събрания на ГЕРБ, 
там ще Ви хвалят, ще Ви ръкопляскат и каквото искате, но съобразявайте се, че има хора, 
които следят за проблемите на Велико Търново! Вие вероятно също следите; не ги замазвайте! 
Погледнете ги, никой няма да Ви обеси, никой няма да Ви каже лоша дума, както ние не сме 
казали лоша дума за Вас. Само че личната ми симпатия към Вас, като Ви чувам, започва да 
бъде подлагана на изпитание. Дано да издържи това изпитание! 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, имам едно официално 
предложение към Вас: такива важни точки за града, нека да останат в края на заседанието на 
Общинския съвет оттук нататък, за да можем да говорим както трябва и да не се притесняват 
кмет и администрация от журналистите, въпреки че те вече според мен са пуснали 
прессъобщенията и заглавията вече са ясни: „Кметът изпълни програмата” и т.н.  

Взех думата от името на групата. Кажете, г-н Кмете, за тези 68 месеца, в които 
сте кмет, кога групата на БКП не е участвала и не е подкрепила особено важни проекти? 
Примерно Общия устройствен план. Подкрепи ли групата на БСП Общия устройствен план? 
Подкрепи го. За сметището – колкото и протоколи да извадите, винаги сме подкрепяли. Всеки 
един европроект е подкрепен от групата на БСП, без значение дали с нашите гласове или без 
нашите гласове, проектът се реализира. Но когато искаме всички тези неща да бъдат отчетени - 
това е отчет на Програмата. Вие сте станали кмет с Вашата предизборна програма и съответно 
имате право да я реализирате.  

Аз не приемам, като ръководител на групата, да делите общинските съветници по 
образование. Това е обидно. Не може да кажете на общинските съветници: „Ти нямаш такова 
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образование, не се занимавай с това нещо!”. Досега поне все още не сте въвели в ЗМСМА и 
образователен ценз. Видяхме какво направихте със Закона за антикорупция – приехте го, 
променяте го. Сигурно до края на мандата ще приемете за останалите 18 кметства, ще 
създадете условия, с които пак служебно да спечелите изборите.  

Най-важното в момента  е какво е общественото настроение и какво виждат 
гражданите. За тези 68 месеца; остават ни 18 месеца до края на този мандат, включително и на 
Вас, като на кмет, беше по-важно според мен, какво остава да се случи от тези 25 %. Т.е., какво 
трябва да се направи занапред, в какво трябва да се концентрираме, за да търсим, както Вие 
казвате, единство, да видим заедно какво можем да довършим и какво можем да надградим, 
даже и извън тези 25 %. Вие го казахте: има неща, които са свършени и без да  са включени в 
програмата. Програмата е просто ориентир, по който да се действа и съответно да бъдат 
заложени в Инвестиционната програма за съответната година. Затова загрижено г-н Витанов 
попита за определени неща,  които са заложени в мандатната програма и в отчета, а в същото 
време не се виждат в Инвестиционната програма. Идеята му беше, като се отчита 
Инвестиционната програма, да се видят тези неща: къде са стигнали и какво трябва да се 
върши оттук нататък. Затова Ви го казваме наистина загрижено, защото в усещането на 
гражданите стои, че все едно живеят в друга община, не живеят в тази община, която е на 
първо място и т.н. Какво усеща обикновеният гражданин от цялото това нещо? Говорихме за 
дупки на предишната сесия. Даже аз се замислих за предното заседание на Общинския съвет - 
малко жалко е в един момент определен проблем да не го решава „ТСУ”, а да го решават 
пиарите на кмета и да питат къде е тази дупка. И не че се реши този проблем. Примерно до 
„Емилиян Станев” не е решаване на гаф, а замазване на гаф. Дупката пак си стои. Просто 
асфалтираха шахтата, а шахтата е да поеме отводни води. Това е само пример. 

Ако бяхте дошли да си защитите програмата, защото тази програма е Ваша, и аз 
си мисля, че вместо да се карате на общинските съветници, без значение от коя група са, 
трябваше да застанете и да кажете: „Вижте, това го свършихме; дайте да видим това да го 
свършим!”. Ако бяхте минали по комисии, както си беше редът, щяхте да разберете примерно 
от кметовете на населените места, че идват да ни питат: „Ние защо нямаме пари за нашето село 
в Инвестиционната програма?”. Питайте си колегите от ГЕРБ. Знаете за какво става въпрос. 
Какво да им отговорим на такива хора?  

Вие казвате: ние сме лоши, ние ги подстрекаваме. Не, ни най-малко; обратното: 
търсим как да решим проблемите, защото и ние сме избрани тук като Вас. Същата отговорност 
и същите качества имаме като общински съветници – представляваме гражданите и сме 
избрани да служим на гражданите. Именно затова Ви го казваме приятелски, а не като 
политически опоненти. А в крайна сметка, на края на мандата всички заедно ще кажем: „Това 
свършихме. Това не свършихме” и защо не го свършихме.  

Затова Ви предлагаме – предложението на Стоян Витанов, да отложим тази точка 
и заедно с Инвестиционната програма да се види къде са нещата, какво остава. На практика, 
това е последната година, в която ние ще бъдем една цяла пълна година.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 
Няма заявени изказвания.  
Предлагам да гласуваме следния проект за решение:  
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 44, ал. 5 от ЗМСМА, 

Великотърновският общински съвет приема Отчет за изпълнение на Програмата за управление 
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2015-2019 г. за 2017 г.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Отчетът се приема с 28 „за”, 5 „против”, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 961 
 

                     На основание чл. 21, ал.1, т.23, във връзка с чл. 44, ал.5 от ЗМСМА, 
Великотърновски общински съвет приема Отчет за изпълнение на Програма за 
управление 2015-2019 г., за 2017 година. 

 
 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Програма за дейността на народните читалища в 
Община Велико Търново през 2018 г., Вх. № 1937/08.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Програма за дейността на народните 
читалища в Община Велико Търново през 2018 г., Вх. № 1937 от 08.02.2018 г.  

ПК по ОНК приема програмата.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Тук имаше една забележка относно тази програма. Мисля, че е взета предвид. 
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване предложението.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 962 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 21 и чл. 26а, ал. (1) и (2) 
от ЗНЧ, Великотърновски общински съвет: 

1. Приема Програма за дейността на народните читалища в община Велико 
Търново през 2018 година, като събития и чествания могат да се добавят по всяко време 
на годината, без финансово обезпечаване от страна на Общината. 

2. Финансирането по предложенията на читалищните ръководства да се 
осигури с разчетените средства по утвърдения бюджет на Общината за 2018 година. 

 
 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение и допълнение на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 
на Община Велико Търново, Вх. № 1926/02.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и допълнение на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 
Община Велико Търново, Вх. № 1926 от 02.02.2018 г.  

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – ПК по 
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нормативно-правна уредба.  
Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по 

нормативно-правна уредба. 
Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: С настоящото докладвам решението на ПК по 

НПУОР във връзка с Предложение с Вх. №1926 от 02.02.2018 г., направено от инж. Даниел 
Панов - Кмет на Община Велико Търново, касаещо изменения и допълнения на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 
на община Велико Търново във връзка със следното:  

Предложение с №1926 от 02.02.2018 г. се прави във връзка с проведено Общо 
събрание на Регионалното сдружение за управление на отпадъци - регион Велико Търново, 
проведено на 15.01.2018 г., на което са взети решения за актуализация на цените и условията по 
предоставянето на услугите, извършвани от Регионалната система за управление на 
отпадъците в регион Велико Търново, което налага изменение и допълнение на Наредбата в 
Глава трета - Цени на услуги, предоставяни от общината на физически и юридически лица. 

Към предложението е приложен Протокол от Общо събрание на Регионалното 
сдружение за управление на отпадъци - регион Велико Търново, проведено на 15.01.2018 г. на 
основание чл. 28, т. З, във връзка с чл. 25, т. З от Закона за управление на отпадъците. 

Изготвеният проект за изменение и допълнение на Наредбата бе приет с пълно 
единодушие от Комисията. 

Във връзка с горното, в качеството си на председател на комисията, предлагам 
Великотърновският общински съвет да вземе решение в посока, следваща нейното решение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания. 
Няма изказвания.  
По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и 

допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал. 2 от Правилника,  предлагам 
двете гласувания да се проведат в едно заседание. Има ли други предложения? 

Няма.  
Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно 

заседание. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Поставям на гласуване изменението и допълнението на Наредбата  на първо 

четене.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Изменението и допълнението на Наредбата  на първо четене беше поставено на 

поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин 
Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 
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Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Изменението и допълнението на Наредбата  на първо четене беше прието с 28 
„за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  

 
РЕШЕНИЕ № 963  

 
 На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8 от Закона за нормативните 

актове и  чл. 78 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 
общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 
администрация, Великотърновски общински съвет изменя и допълва на първо четене 
Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на община Велико Търново, както следва: 

I. Отменя се целият чл. 22“б” “Такса за производствени отпадъци с характер на 
битови. 

II. Към глава трета „Цени на услуги, предоставяни от общината на физически и 
юридически лица се създава нов чл. 72е със следното съдържание: 

 
Чл.72 „е“ Цени на услуги, свързани с производствени отпадъци. 
Ал.(1) Цената за приемане на производствени отпадъци се заплаща за услугите 
/сепариране, компостиране, депониране, охрана и др./ по експлоатацията и 
стопанисването на Регионална система за управление на отпадъците в землището 
на с. Шереметя. 
Ал.(2) На предаване в РСУО подлежат производствените отпадъци, без опасни 
отпадъци, които не затрудняват или създават проблеми при експлоатацията на 
депото и са придружени с необходимите документи, изискващи се от ЗУО и 
свързаните с него подзаконови нормативни актове. 
Ал.(3) Физическите и юридическите лица транспортират за своя сметка 
производствените си отпадъци до РСУО, след сключен договор с Община Велико 
Търново. 
Ал.(4) Физически и юридически лица притежатели на неопасни отпадъци от 
производствена дейност на територията на общините, включени в Регионалното 
сдружение за управление на отпадъците – регион Велико Търново, заплащат 
следната цена за услугата по приемане и обработване на отпадъците в РСУО: 
до 5/пет/ тона месечно 
- Сепариране 18,10 лв. без ДДС плюс отчисленият по реда на чл. 60 от Закона за 

управление на отпадъците в размер, съгласно Уведомление от Община Велико 
Търново до РИОСВ Велико Търново; 

- Компостиране 20,90 лв. без ДДС плюс отчисленията по реда на чл. 60 от 
Закона за управление на отпадъците в размер, съгласно Уведомление от 
Община Велико Търново до РИОСВ Велико Търново; 

- Депониране 20,19 лв. без ДДС, плюс отчисленията по реда на чл. 60 от Закона 
за управление на отпадъците в размер, съгласно Уведомление от Община 
Велико Търново до РИОСВ Велико Търново; 

 
Над 5/пет/ тона месечно – цена на тон за приемане в РСУО в размер за: 
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- Сепариране  18,10 лв. без ДДС, плюс отчисленията по реда на чл. 64 от Закона 
за управление на отпадъците в размер, определен за всяка календарна година 
за всеки тон. 

- Компостиране 20,90 лв. без ДДС, плюс отчисленията по реда на чл. 64 от 
Закона за управление на отпадъците в размер, определен за всяка календарна 
година за всеки тон. 

- Депониране 20,19 лв. без ДДС, плюс отчисленията по реда на чл. 64 от Закона 
за управление на отпадъците в размер, определен за всяка календарна година 
за всеки тон. 
 
Ал.(5) Условията по заплащането на цените се уреждат в договор с Община 
Велико Търново. 
Ал.(6) Физически лица, с адресна регистрация в община Велико Търново, 
предаващи до 3 м³ отпадъци в РСУО, не заплащат цена за услугата. 
Ал.(7) За приемането в РСУО, отпадъците по ал. 6 се придружават с документ, 
издаден от Отдел “Околна среда” в Община Велико Търново, на притежателя 
на отпадъка. 

 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към второ четене. Има ли 

предложения за промени във второ четене?  
Няма постъпили други  предложения за промени в проекта. Поради това, на 

основание чл. 79, ал. 1 от Правилника, предлагам да гласуваме изменението на Наредбата  на 
второ четене анблок.  

Има ли други предложения?  
Няма. 
Поставям на гласуване  предложението за гласуване анблок. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Поставям на гласуване изменението и допълнението на  Наредбата на второ 

четене.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Изменението и допълнението на Наредбата  на второ четене беше поставено на 

поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев 
Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 
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Изменението и допълнението на Наредбата  на второ четене беше прието с 29 
„за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  

 
РЕШЕНИЕ № 964  

 
 На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8 от Закона за нормативните 

актове и чл. 79 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 
общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 
администрация, Великотърновски общински съвет изменя и допълва на второ четене 
Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на община Велико Търново, както следва: 

I. Отменя се целият чл. 22“б” “Такса за производствени отпадъци с характер 
на битови. 

II. Към глава трета „Цени на услуги, предоставяни от общината на физически 
и юридически лица се създава нов чл. 72е със следното съдържание: 

 
Чл.72 „е“ Цени на услуги, свързани с производствени отпадъци. 
Ал.(1) Цената за приемане на производствени отпадъци се заплаща за услугите 
/сепариране, компостиране, депониране, охрана и др./ по експлоатацията и 
стопанисването на Регионална система за управление на отпадъците в землището 
на с. Шереметя. 
Ал.(2) На предаване в РСУО подлежат производствените отпадъци, без опасни 
отпадъци, които не затрудняват или създават проблеми при експлоатацията на 
депото и са придружени с необходимите документи, изискващи се от ЗУО и 
свързаните с него подзаконови нормативни актове. 
Ал.(3) Физическите и юридическите лица транспортират за своя сметка 
производствените си отпадъци до РСУО, след сключен договор с Община Велико 
Търново. 
Ал.(4) Физически и юридически лица притежатели на неопасни отпадъци от 
производствена дейност на територията на общините, включени в Регионалното 
сдружение за управление на отпадъците – регион Велико Търново, заплащат 
следната цена за услугата по приемане и обработване на отпадъците в РСУО: 
до 5/пет/ тона месечно 
- Сепариране 18,10 лв. без ДДС плюс отчисленият по реда на чл. 60 от Закона за 

управление на отпадъците в размер, съгласно Уведомление от Община Велико 
Търново до РИОСВ Велико Търново; 

- Компостиране 20,90 лв. без ДДС плюс отчисленията по реда на чл. 60 от 
Закона за управление на отпадъците в размер, съгласно Уведомление от 
Община Велико Търново до РИОСВ Велико Търново; 

- Депониране 20,19 лв. без ДДС, плюс отчисленията по реда на чл. 60 от Закона 
за управление на отпадъците в размер, съгласно Уведомление от Община 
Велико Търново до РИОСВ Велико Търново; 

 
Над 5/пет/ тона месечно – цена на тон за приемане в РСУО в размер за: 
 

- Сепариране  18,10 лв. без ДДС, плюс отчисленията по реда на чл. 64 от Закона 
за управление на отпадъците в размер, определен за всяка календарна година 
за всеки тон. 

- Компостиране 20,90 лв. без ДДС, плюс отчисленията по реда на чл. 64 от 
Закона за управление на отпадъците в размер, определен за всяка календарна 
година за всеки тон. 
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- Депониране 20,19 лв. без ДДС, плюс отчисленията по реда на чл. 64 от Закона 
за управление на отпадъците в размер, определен за всяка календарна година 
за всеки тон. 
 
Ал.(5) Условията по заплащането на цените се уреждат в договор с Община 
Велико Търново. 
Ал.(6) Физически лица, с адресна регистрация в община Велико Търново, 
предаващи до 3 м³ отпадъци в РСУО, не заплащат цена за услугата. 
Ал.(7) За приемането в РСУО, отпадъците по ал. 6 се придружават с документ, 
издаден от Отдел “Околна среда” в Община Велико Търново, на притежателя 
на отпадъка. 

 
 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Правила за реда и условията за съфинансиране на 
проекти в областта на изкуството и културата от бюджета на Община Велико Търново 
по програма „Изкуство и култура Велико Търново“, Вх. № 1938/08.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Правила за реда и условията за 
съфинансиране на проекти в областта на изкуството и културата от бюджета на Община 
Велико Търново по програма „Изкуство и култура Велико Търново“, Вх. № 1938 от 
08.02.2018г.  

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 25 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 965 
 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 18, ал. 2. т. 3 от 

Закона за закрила и развитие на културата, Великотърновски общински съвет приема Правила 
за реда и условията за съфинансиране на проекти в областта на изкуството и културата от 
бюджета на Община Велико Търново по програма „Изкуство и култура Велико Търново“, 
съобразно приложение, представляващо неразделна част от решението. 

2. Отменя Правилата за реда и условията за съфинансиране на проекти в областта 
на изкуството и културата от бюджета на Община Велико Търново по програма „Изкуство и 
култура Велико Търново“, приети с Решение № 548/23.02.2017 г. 

 
 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Съгласие за кандидатстване на Община Велико 
Търново по Проект „Реновация и модернизация на ДПЛУИ с. Церова кория, Вх. № 
1944/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за кандидатстване на Община 
Велико Търново по Проект „Реновация и модернизация на ДПЛУИ, по фонд "Социална 
закрила" за реализиране на неотложните ремонти в Дом за пълнолетни лица с умствена 
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изостаналост, с. Церова кория. Вх. № 1944/09.02.2018 г.  
ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 6 беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: 
За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 966 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 18, ал. 1, т. 2 от Закона за социално подпомагане и чл. 36, ал. 3, 
т. 2а от Правилника за прилагане на закона за социално подпомагане и приетата от 
Великотърновски общински съвет Общинска стратегия за развитие на социалните услуги 
2016-2020 г., Великотърновски общински съвет: 

1. Дава съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с Проект „Реновация 
и модернизация на ДПЛУИ, с. Церова кория, общ. Велико Търново” по Фонд 
„Социална закрила” към Министерство на труда и социалната политика, за 
извършване на основен, неотложен ремонт и модернизация на съществуваща 
материална база на Дом за пълнолетни лица с умствена изостаналост, с. Церова 
кория. 

2. Дава съгласие Община Велико Търново да поеме ангажимент за осигуряване на 
финансови средства в размер на 2 987.92 лв. с ДДС, от общинският бюджет, сума 
представляваща съфинансирането от страна на Община Велико Търново, за 
реализирането на Проект „Реновация и модернизация на ДПЛУИ, с. Церова кория, 
общ. Велико Търново” по Фонд „Социална закрила” към Министерство на труда и 
социалната политика. 
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ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на наименованието на разкритата социална 
услуга от резидентен тип „Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. Церова 
кория в „Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Церова кория, Вх. № 
1945/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна на наименованието на разкритата 
социална услуга от резидентен тип „Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. 
Церова кория в „Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Церова кория, Вх. № 
1945 от 09.02.2018 г.  

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма.  
Гласуваме предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 967 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 36в, ал. 1, т. 1 и във 

връзка с чл. 36в, ал. 3, т. 1 и ал. 3, т. 2  от Правилника за прилагане на Закона за социално 
подпомагане, и в изпълнение на § 11 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Постановление 246 от 2 ноември 2017 г., обн. ДВ бр. 89 от 7 ноември 2017 г.  на Министерски 
съвет, Великотърновски общински съвет: 

1. Дава съгласие да бъде променено наименованието на разкритата социална услуга 
от резидентен тип “Защитено жилище за хора с умствена изостаналост”, с адрес ул. “Втора” № 
26, с. Церова кория, общ. Велико Търново, с капацитет 7 места в “Защитено жилище за лица с 
умствена изостаналост”, с адрес ул. “Втора” № 26, с. Церова кория, общ. Велико Търново, с 
капацитет 7 места, считано от 01.01.2018 г. 

2. Финансирането на социалната услуга “Защитено жилище за лица с умствена 
изостаналост“, с адрес ул. “Втора” № 26, с. Церова кория, общ. Велико Търново, с капацитет 7 
места, считано от 01.01.2018 г. се осъществява по единни стандарти и критерии за издръжка на 
социалната услуга от държавния бюджет чрез общинския бюджет, определяни ежегодно с 
Решение на Министерски съвет. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да представи Решението на 
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Великотърновски общински съвет за промяна наименованието на социалната услуга пред 
Регионална Дирекция за социално подпомагане за изготвяне на Предложение до Агенция за 
социално подпомагане, съгласно разпоредбите на чл. 36в, ал.1, т. 1 от Правилника за прилагане 
на Закона за социално подпомагане. 

 
В 10.40 часа беше обявена 15-минутна почивка. 
 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на наименованието на разкритата социална 
услуга от резидентен тип „Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. Церова 
кория в „Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Церова кория, Вх. № 
1946/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна на наименованието на разкритата 
социална услуга от резидентен тип „Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. 
Церова кория в „Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Церова кория, Вх. № 
1946 от 09.02.2018 г.  

ПК по ЗСД, ПК по БФ  приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Пламен Борисов Петров: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 968 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 36в, ал. 1, т. 1 и във 
връзка с чл. 36в, ал. 3, т. 1 и ал. 3, т. 2  от Правилника за прилагане на Закона за социално 
подпомагане, и в изпълнение на § 11 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Постановление 246 от 2 ноември 2017 г., обн. ДВ бр. 89 от 7 ноември 2017 г.  на Министерски 
съвет, Великотърновски общински съвет: 

1. Дава съгласие да бъде променено наименованието на разкритата социална 
услуга от резидентен тип “Защитено жилище за хора с умствена изостаналост”, с адрес ул. 
“Втора” № 26, „А“   с. Церова кория, общ. Велико Търново, с капацитет 7 места в 
“Защитено жилище за лица с умствена изостаналост”, с адрес ул. “Втора” № 26, „А“  с. 
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Церова кория, общ. Велико Търново, с капацитет 7 места, считано от 01.01.2018 г. 
2. Финансирането на социалната услуга “Защитено жилище за лица с умствена 

изостаналост“, с адрес ул. “Втора” № 26, „А“   с. Церова кория, общ. Велико Търново, с 
капацитет 7 места, считано от 01.01.2018 г.  се осъществява по единни стандарти и 
критерии за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет чрез общинския 
бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да представи Решението на 
Великотърновски общински съвет за промяна наименованието на социалната услуга пред 
Регионална Дирекция за социално подпомагане за изготвяне на Предложение до Агенция 
за социално подпомагане, съгласно разпоредбите на чл. 36в, ал.1, т. 1 от Правилника за 
прилагане на Закона за социално подпомагане. 

 
 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на наименованието на разкритата 
социална услуга от резидентен тип „Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, 
с. Пчелище в „Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Пчелище, Вх. № 
1947/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна на наименованието на разкритата 
социална услуга от резидентен тип „Защитено жилище за хора с умствена изостаналост“, с. 
Пчелище в „Защитено жилище за лица с умствена изостаналост“, с. Пчелище, Вх. № 1947 от 
09.02.2018 г.  

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 
За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 969 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 36в, ал. 1, т. 1 и във 
връзка с чл. 36в, ал. 3, т. 1 и ал. 3, т. 2  от Правилника за прилагане на Закона за социално 
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подпомагане, и в изпълнение на § 11 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Постановление 246 от 2 ноември 2017 г., обн. ДВ бр. 89 от 7 ноември 2017 г.  на Министерски 
съвет, Великотърновски общински съвет: 

1. Дава съгласие да бъде променено наименованието на разкритата социална 
услуга от резидентен тип “Защитено жилище за хора с умствена изостаналост”, с адрес ул. 
“Четиринадесета” № 26, с. Пчелище, общ. Велико Търново, с капацитет 12 места в “Защитено 
жилище за лица с умствена изостаналост”, с адрес ул. “Четиринадесета” № 26, с. Пчелище, 
общ. Велико Търново, с капацитет 12 места, считано от 01.01.2018 г. 

2. Финансирането на социалната услуга “Защитено жилище за лица с умствена 
изостаналост”, с адрес ул. “Четиринадесета” № 26, с. Пчелище, общ. Велико Търново, с 
капацитет 12 места, считано от 01.01.2018 г. се осъществява по единни стандарти и критерии за 
издръжка на социалната услуга от държавния бюджет чрез общинския бюджет, определяни 
ежегодно с Решение на Министерски съвет. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да представи Решението на 
Великотърновски общински съвет за промяна наименованието на социалната услуга пред 
Регионална Дирекция за социално подпомагане за изготвяне на Предложение до Агенция за 
социално подпомагане, съгласно разпоредбите на чл. 36в, ал.1, т. 1 от Правилника за прилагане 
на Закона за социално подпомагане. 

 
 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за 2017 г. на План за действие на Община 
Велико Търново за интегриране на българските граждани от ромски произход и други 
граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация /2014-
2020 г./, Вх. № 1948/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за 2017 г. на План за действие на 
Община Велико Търново за интегриране на българските граждани от ромски произход и други 
граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация /2014-2020 
г./, Вх. № 1948 от 09.02.2018 г.  

ПК по ЗСД и ПК по БФ  приемат отчета.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 23 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 970 
 
На основание чл. 21, ал.1, т. 12 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет  

приема Отчет за 2017 г. на План за действие на Община Велико Търново за интегриране на 
българските граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо социално положение, 
живеещи в сходна на ромите ситуация за периода 2014 г. – 2020 г. 
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ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността по Програма 
СИНДИ и Детската компонента „Здрави деца в здрави семейства“ през 2017 г., Вх. № 
1936/08.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността по Програма 
СИНДИ и Детската компонента „Здрави деца в здрави семейства“ през 2017 г., Вх. № 1936 от 
08.02.2018 г.  

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат информацията.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 
За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 971 
 
На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет: 

1.    Приема Информация за дейността по програма СИНДИ и Детската компонента 
“Здрави деца в здрави семейства” през 2017 година. 

2.    Приема Финансов план за дейностите по Детската компонента  “Здрави деца в 
здрави семейства” на Програма СИНДИ през 2018 година.  

 
 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на редовно заседание на общото 
събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация Йовковци – ООД“, гр. В.Търново, Вх. № 
1928/05.02.2018г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на редовно заседание на 
общото събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация Йовковци – ООД“, гр. В.Търново, Вх. № 1928 от 05.02.2018 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат 
предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
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Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението по точка 12. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: 
За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 972 
На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, във връзка с чл.198е, ал.3 и ал.5 от 

Закона за водите, с оглед разпоредбите на чл.198в, ал.4, т.9 и 10 от Закона за водите и  чл.9, ал.2 
от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 
канализация, Великотърновски общински съвет: 

I. Оправомощава представителя на Община Велико Търново в  Асоциацията по 
ВиК – Кметът на общината, при провеждане  на Общото събрание на Асоциацията на 
27.02.2018 год. от 11:00 часа в Гербовата зала на Областна администрация - Велико Търново да 
гласува по предложения дневен ред по следния начин: 

по т.1 от дневния ред – Приемане на решение за приемане на отчета за дейността 
на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК Йовковци“ ООД, 
гр.Велико Търново за 2017г., на основание чл.198в, ал.4, т.10 от Закона за водите и чл.9, ал.2 от 
Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация –  
да гласува „за“. 

по т.2 от дневния ред – Приемане на решение за приемане на отчета за 
изпълнение на бюджета на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„ВиК Йовковци“ ООД, гр.В.Търново за 2017 г., на основание чл.9, ал.2 във връзка с чл. 26, ал.3 
от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация 
-  да гласува „за“. 

по т.3 от дневния ред - Приемане на решение за приемане на бюджета на 
Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК Йовковци“ ООД, 
гр.Велико Търново за 2018г., на основание чл.198в, ал.4, т.9 от Закона за водите и чл.9, ал.2 във 
връзка с чл. 21, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация –  да гласува „за“. 

по т.4 от дневния ред – Други – при обсъждане на възникнали въпроси във 
връзка с бъдещата дейност на Асоциацията – да гласува съобразно интересите на Община В. 
Търново. 
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II. В случай, че Кметът на Община Велико Търново не може да вземе участие в 
заседанието на Общото събрание, насрочено за 27.02.2018 год., определя за негов заместник 
проф. Георги Камарашев – Заместник-кмет  „Строителство и устройство на територията” в 
Община Велико Търново, който да гласува по посочения в настоящото решение начин. 

 
 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и 
съоръжения на територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията 
по ВиК и за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. 
№ 1949/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и 
съоръжения на територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по 
ВиК и за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 1949 
от 09.02.2018 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по ОС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Гласуваме. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: 
За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 973 
 
На основание чл. 12, ал. 4 от Закона за общинската собственост и на чл. 21, ал. 1, 

т. 8 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и във връзка с чл. 
10в, ал. 2, т.6 от Закона за водите, Великотърновски общински съвет: 

1. На основание чл. 198ж от Закона за водите и §9, ал. 10 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на ЗВ(ДВ бр. 103/2013г., 
изм. и доп. 58/2015год.) , и във връзка с чл. 198б, т.  2 от Закона за водите предава на 
Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от В и К „Йовковци“ ООД, 
Велико Търново /АВиК/ за управление следния придобит актив:  



Протокол № 37 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 22.02.2018 год 
 

36 
 

1/ “Уличен Водопровод“ в локално пътно платно(дясно) на път I-4 „Севлиево-
Велико Търново“(в поземлени имоти с идентификатори 10447.502.314, 10447.502.317, 
10447.502.319 по КК и КР на гр.Велико Търново) с дължина 55м, диаметър РЕ-HD ф125мм с 
балансова стойност  9 476(девет хиляди четиристотин седемдесет и шест)лв. без включен ДДС 
и 11 371,20(единадесет хиляди триста седемдесет и един лв. и двадесет ст.) с включен ДДС. 

2. На основание чл. 198о, ал. 1 и ал. 4 и във връзка с чл. 198п, ал. 1 и ал. 5, т. 4 и т. 
5, и ал. 6 от Закона за водите, и при условията на сключения между АВиК и В и К „Йовковци“ 
ООД, гр. В. Търново Договор, който е в сила от 01. 06. 2016 г., предава за  стопанисване, 
поддържане и експлоатация на оператора В и К „Йовковци“ ООД активите по т. 1. 

3. Упълномощава кмета на Община Велико Търново да предприеме 
необходимите действия по изпълнението на т. 1 и т. 2 от настоящото решение като изпрати 
Уведомление до председателя на Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана 
от В и К „Йовковци“ ООД, Велико Търново с приложени копия на необходимите документи.  

 
 

ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Намаляване на началната цена и 
определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, с. 
Войнежа, Вх. № 1963/14.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Намаляване на началната цена и 
определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, с. Войнежа, 
Вх. № 1963 от 14.02.2018 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 974 
 

На основание чл. 3, ал.3, т. 2, чл.4 , ал. 4, чл. 31, ал. 1 и чл. 32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 
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чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45, ал.5, т.1 от ЗДДС, чл. 5, чл. 6 и чл. 14, ал. 4 от Наредбата за 
търговете и конкурсите и във връзка със свои решения № 284/21.06.2012 г. (ДВ, бр.55/2012 г.) и 
№ 1346/ 19.04.2007 г. (ДВ,бр.38/2007 г.), Великотърновски общински съвет: 

1. Намалява с 25 (двадесет и пет) на сто приетата с решение № 1346/19.04.2007 г. 
на ВТОбС начална цена и определя нова начална цена в размер на 24 225 лева, в която не е 
включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински нежилищен имот, 
представляващ: „Поземлен имот с идентификатор 11898.502.15 по КККР за територията на 
село Войнежа, община В.Търново, целият с площ от 2 588 кв.м, за който имот е отреден УПИ 
ІV - „за обществено обслужване” в стр.кв.4, заедно с построената в този имот масивна сграда 
(бивше училище) с идентификатор 11898.502.15.1, с РЗП 1 004 кв.м.”– собственост на Община 
В.Търново. Сделката се облага частично с ДДС . 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 
явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 1 211 лева . 

3. Търгът да се проведе при следните условия : дата на търга – на 21-вия ден след 
датата на обнародване на това решение в "Държавен вестник", като в случай че 21-ия ден 
съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; начало на търга - 
14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико Търново . 

4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 
цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). Цената на 
тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 на 
Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка”АД - клон Велико Търново, 
BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава след представяне в ОбАП на 
документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на Община В. Търново, всеки работен 
ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 7 
268 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG 59 SOMB 9130 3324 7614 01 на ОбАП при 
“Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 16,00 ч. на деня , 
предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 
се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. Дължимата 
сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между договорената цена и 
внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 00 
на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. 
Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 
вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), срок за 
издължаване на остатъка от продажната цена - до 12 месеца, считано от датата на сключване на 
договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест месеца, считано от 
предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича 
в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община 
В.Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в случай 
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че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, предхождащ 
датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата на 
търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с неработен ден, 
търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за съответния 
повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така определеният ден 
съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ работен ден. 

 
ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Шереметя, Вх. № 1954/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Шереметя, Вх. № 1954 от 09.02.2018 г. с площ от 470 кв.м., 
начална тръжна цена в размер на 12 300 лв. без ДДС.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Шереметя.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 975 
 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 г. недвижим имот частна общинска 
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собственост: 
 - урегулиран поземлен имот V /пет римско/ от строителен квартал 26 

/двадесет и шест/ по плана на с. Шереметя, с площ от 470 кв.м. /четиристотин и седемдесет 
квадратни метра/,  актуван с АЧОС № 6437/13.12.2017 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 във 
връзка с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени 
публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 
собственост, както следва: 

 - урегулиран поземлен имот V /пет римско/ от строителен квартал 26 
/двадесет и шест/ по плана на с. Шереметя, с площ от 470 кв.м. /четиристотин и седемдесет 
квадратни метра/,  актуван с АЧОС № 6437/13.12.2017 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 
оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 12 300 /дванадесет хиляди и триста лева/ 
без начислен ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на публични търгове с 
тайно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за общинска 
собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 

 
ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Съгласие за участие в публична продан, 
гр. Велико Търново, Вх. № 1958/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за участие в публична продан на 
1/4 идеална част от недвижим имот, находяща се на ул."Венета Ботева", гр. Велико Търново, с 
площ от 970 кв.м. Вх. № 1958 от 09.02.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  
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Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  

РЕШЕНИЕ № 976 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т.8 и т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински
съвет дава съгласие Община Велико Търново да участва в публичната продан, организирана от 
ЧСИ Виктор Георгиев, на ¼ идеална част от недвижим имот, находящ се в урбанизираната 
територия на гр. Велико Търново, ул. „Венета Ботева”, а именно: поземлен имот с 
идентификатор №10447.515.7349 /едно нула четири четири седем точка пет едно пет точка 
седем три четири девет/ по КККР на гр. Велико Търново, целият с площ от 970,00 кв.м., а по 
ПУП-ПР на гр. Велико Търново представляващ ПИ №5460 /пет четири шест нула/ от кв.360 
/триста и шестдесет/, който имот попада в общински незастроен поземлен имот с 
идентификатор №10447.515.7350 по КККР на гр. Велико Търново; собственост на Димитър 
Иванов Михайлов с адрес с. Владая, община Столична, ул. „Любомир Миланов“ № 40. 

2. Определя стойност на тръжното предложение, не по-висока от 33 575 лв. 
/тридесет и три хиляди петстотин седемдесет и пет лева/. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново или упълномощено от него лице
да осъществи всички необходими действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно 
разпоредбите на Гражданско процесуалния кодекс. 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Съгласие за провеждане на процедури по 
отдаване под наем на части от недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 
1952/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за провеждане на процедури по 
отдаване под наем на части от недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 1952 от 09.02.2018 г.  

ПК по ОС приема предложението и предлага ВТУ  след провеждане на търга и 
определяне на наемна цена да сключи договор с Община В. Търново и да заплаща наем, 
пропорционален на идеалните части, които са собственост на Общината. 

ПК по ОНК приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма.  
Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС: „ВТУ  след провеждане на 

търга и определяне на наемна цена да сключи договор с Община В. Търново и да заплаща 
наем, пропорционален на идеалните части, които са собственост на Общината”. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението на ПК по ОС беше подложено на поименно гласуване: 
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: Въздържал 
се, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
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Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното 

предложение заедно с приетата промяна по предложение на ПК по ОС.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 977 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т.8 и т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие Великотърновски университет “Св. Св. Кирил и Методий” да проведе 
тръжни процедури по реда на ЗДС и ППЗДС за отдаване под наем на следните обекти: 

 - едноетажна сграда /бивше кафе/, а към момента офис, склад и санитарен 
възел, със застроена площ от 44,00 /четиридесет и четири/ кв.м., изградена по част от 
североизточната фасадна стена на сграда с идентификатор №10447.507.603.7 по КККР на гр. 
Велико Търново, при граници: североизток – ул. „Рафаел Михайлов“, северозапад – ПИ с 
идентификатор №10447.507.603, югозапад – сграда с идентификатор №10447.507.603.7, 
югоизток – ПИ с идентификатор №10447.507.603; заедно с прилежащата към сградата площ от 
163,00 /сто шестдесет и три/ кв.м., с „Г“-образна форма, разположена в североизточната част на 
ПИ с идентификатор №10447.507.603, при граници: североизток – ул. „Рафаел Михайлов“, 
северозапад – ПИ с идентификатор №10447.507.603, югозапад – ПИ с идентификатор 
№10447.507.603, югоизток – ПИ с идентификатор №10447.507.603 и ул. „Независимост“, 
съгласно скица на поземлен имот №15-12626/09.01.2018 г. на СГКК Велико Търново. 

 - Площ от 91,00 /деветдесет и един/ кв.м., разположена до югозападната 
фасадна стена на сграда с идентификатор №10447.507.603.7 по КККР на гр. Велико Търново, 
при граници: североизток – сграда с идентификатор №10447.507.603.7, северозапад – ПИ с 
идентификатор №10447.507.603, югоизток – ПИ с идентификатор №10447.507.603, югозапад – 
ПИ с идентификатор №10447.507.82, част от ПИ с идентификатор №10447.507.603, съгласно 
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скица на поземлен имот №15-12626/09.01.2018 г. на СГКК Велико Търново. 
2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение.  
3.  Великотърновски университет “Св. Св. Кирил и Методий”  след провеждане 

на търга и определяне на наемна цена да сключи договор с Община Велико Търново и да 
заплаща наем, пропорционален на идеалните части, които са собственост на Общината. 

 
ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот частна 
общинска собственост, с. Хотница, Вх. № 1950/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот частна 
общинска собственост, с. Хотница, Вх. № 1950 от 09.02.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.  
Кметът на с. Хотница е дал становище. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението по точка 18. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 978 
 
1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 

собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с молба вх. № 94ДД-2069-1/11.01.2018г., от д-р Диана 
Кръстева ЕТ „ИНДИВИДУАЛНА ПРАКТИКА ЗА ПЪРВИЧНА МЕДИЦИНСКА ПОМОЩ 
ЛЕКАРСКИ КАБИНЕТ - Д-Р ДИАНА КРЪСТЕВА”, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот общинска собственост, 
намиращ се в с. Хотница,  сградата  на „Здравен дом”, с обща площ 53.55 кв. м.,/ в т.ч. кабинет 
23.80 кв. м и спомагателни помещения 29.55 кв. м/ при месечна наемна цена 38.00лв. с 
предназначение лекарски  кабинет. 
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2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по 
реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот частна 
общинска собственост, с. Хотница, Вх. № 1951/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот частна 
общинска собственост, с. Хотница, Вх. № 1951 от 09.02.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Хотница.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 979 
 
1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 

собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с молба вх. № 5300-15233-1/11.01.2018 г., от д-р Недялка 
Цаневска  „ИНДИВИДУАЛНА ПРАКТИКА ЗА ПЪРВИЧНА ПОМОЩ ПО ДЕНТАЛНА 
МЕДИЦИНА  - Д-Р НЕДЯЛКА ЦАНЕВСКА”, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот общинска собственост, 
намиращ се в с. Хотница,  сградата  на „Здравен дом”, с обща площ 27.85 кв. м.,/ в т.ч. кабинет 
13.50 кв. м и спомагателни помещения 14.35 кв. м/ при месечна наемна цена 19.00лв. с 
предназначение стоматологичен  кабинет. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по 
реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 
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ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на земеделска земя за 
разполагане на техническа инфраструктура, с. Ново село, Вх. № 1953/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на земеделска земя за 
разполагане на техническа инфраструктура, с. Ново село, Вх. № 1953 от 09.02.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Новосело. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: 
За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 980 
 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с общинско имущество за 2018 г., част от поземлен имот  № 52177.91.113 по КК 
и КР с гранични точки на обособената част отразени на скица № К04658/10.12.2012 г. издадена 
от ОС „Земеделие“, с площ от 400кв. метра от землището на   с. Ново село, община Велико 
Търново. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 1 и 4, чл. 14, ал. 7 и ал. 8 
във връзка с чл. 14, ал. 2 от ЗОС  и чл. 11, ал. 1, ал. 2 и ал. 8 от НРПУРОИ, Великотърновски 
общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от поземлен имот  № 52177.91.113 
по КК и КР с гранични точки на обособената част отразени на скица № К04658/10.12.2012 г. 
издадена от ОС „Земеделие, с площ от 400кв. метра от землището на  с. Ново село, община 
Велико Търново, за срок от 5 /пет/ години при начална тръжна цена 1776.00 лв. на година с 
ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем при условия и ред, определени 
в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
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имущество. 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на пасища, мери и 
ливади от ОПФ, Вх. № 1955/09.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на пасища, мери и ливади от 
Общинския поземлен фонд, Вх. № 1955 от 09.02.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: 
За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 981 
 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37и, ал. 1 и ал. 3, чл. 37о, ал. 1, т. 

1 от ЗСПЗЗ, Великотърновски общински съвет одобрява: 
1.1 Списък на имоти от ОПФ, представляващи пасища, мери и ливади за 

индивидуално ползване от собственици или ползватели на животновъдни обекти с пасищни 
селскостопански животни, регистрирани в Интегрираната информационна система на БАБХ, 
съобразно броя и вида на регистрираните животни, съгласно Приложение № 1. Дава съгласие 
да се предоставят за индивидуално ползване имотите посочени в Приложение № 1 
представляващи пасища, мери и ливади за индивидуално ползване  по цени, определени по 
пазарен механизъм, за срок от 6 (шест) стопански години, считано от стопанска 2018/2019 
година.  

1.2 Списък на имоти от ОПФ, представляващи пасища, мери и ливади за общо 
ползване, съгласно Приложение № 2 и дава съгласие да се предоставят за общо ползване през 
стопанската 2018/2019 година. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37о, ал. 1, т. 2 и ал. 2 от ЗСПЗЗ, 
Великотърновски общински съвет приема следните правила за ползване и мерки за опазване 
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на пасищата, мерите и ливадите от ОПФ на територията на община Велико Търново, както 
следва: 

2.1. Пасищата, мерите и ливадите да се поддържат в добро земеделско и 
екологично състояние съгласно одобрените от Министерството на земеделието и храните 
правила. 

2.2. Забранява се промяна предназначението на пасищата, мерите и ливадите, 
тяхното разораване, както и използването им за неземеделски нужди. 

2.3. Не се допуска замърсяването им с битови, строителни, производствени, 
опасни и др. отпадъци. 

2.4. Забранява се паленето на растителност в пасищата, мерите и ливадите. 
2.5. Агротехнически мероприятия, като подсяване, торене, борба с плевелната 

растителност, отводняване и напояване се съгласуват с общинска администрация, а 
мероприятията почистване от камъни и почистване от храсти с кмета /кметския наместник/ на 
населеното място. 

2.6. Пасищата, мерите и ливадите да се опазват от ерозиране, заблатяване, 
засоляване и др. 

2.7. Пасищата, мерите и ливадите от списъка за индивидуално ползване се 
отдават както за паша, така и за косене. 

2.8. Наемателите се задължават да осигуряват места за преминаване (прокари) на 
хора, животни и техника до съседни имоти, както и до традиционните места за водопой. 

2.9. Забранява се поставянето на електропастири, временни или трайни 
заграждения върху пасищата, мерите и ливадите от ОПФ. 

2.10. Не се разрешава изграждането на временни постройки (навеси). 
2.11. При предоставяне на части от пасища, мери и ливади за общо ползване, за 

индивидуално ползване и/или на повече от един ползвател, разграничаването на отделните 
части да се изготвя върху копие от скица на съответния имот. 

3. Възлага на Кмета на Община В. Търново да извърши всички необходими 
административни действия по изпълнение на настоящото Решение при спазване на 
действащата нормативна уредба.  

 
 Приложение: 

1. Приложение № 1 - списък на имоти от ОПФ, представляващи пасища, мери и 
ливади за индивидуално ползване. 

2. Приложение № 2 - списък на имоти от ОПФ, представляващи пасища, мери и 
ливади за общо ползване. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 
1901/17.01.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1901 от 17.01.2018г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на гр. Дебелец. Той присъства в залата.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
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Изказвания няма. 
Гласуваме предложението.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 982 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ; 
чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 94ВВ-
5415-3/ 05.07.2017 г. и допълнително писмо с приложения с вх. № 94ВВ-5846-1 от 15.12.2017 г. 
от Валентин Койчев Николов, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. „Магистрална” № 10, 
ет. 2, ап.11, в качеството му на възложител, писмо с изх. № 2021/ 14.06.2017 г.  на Директора на 
РИОСВ – Велико Търново и решение № 118 на ЕСУТ по т. 5 от протокол № 11/ 18.10.2017 г., 
Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от заявителя, 
в качеството му на възложител, за изработване на проект за проект за ПУП – ПРЗ за част от ПИ 
№ 75036 по КВС на земл. на гр. Дебелец, ЕКАТТЕ 20242, общ. Велико Търново - м. „Крастава 
лъка”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПРЗ за част от ПИ № 
75036 по КВС на земл. на гр. Дебелец, ЕКАТТЕ 20242, общ. Велико Търново - м. „Крастава 
лъка” с цел - създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни 
намерения за промяна на предназначението на част от имота от „земеделска територия”, с 
начин на трайно ползване „нива” в имот с предназначение „урбанизирана територия”, с 
ползване за „неземеделски производствени и складови дейности”, за изграждане на 
дърводелска работилница за преработка на дървен материал. 

3. При необходимост към проекта за ПУП да се изработят план-схеми по чл.108, 
ал.2 от ЗУТ за водоснабдяването, канализацията и електроснабдяването. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Опрощаване на дължими държавни 
вземания, Вх. № 1935/08.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Опрощаване на дължими държавни 
вземания на Лако Петров Лаков с постоянен адрес общ. В. Търново, гр. В. Търново, ул. "Васил 
Златарски" № 1. Вх. № 1935 от 08.02.2018г.  

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
С 10 „за”, 5 „против”, 9 „въздържал се” предложението се отхвърля. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на трима общински 
съветника за членове на комисията за избор на носителя на Награда „Велико Търново“, 
Вх. № 1927/05.02.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на трима общински съветници 
за членове на Комисията за избор на носителя на Награда „Велико Търново“, Вх. № 1927 от 
05.02.2018 г.  

ПК по ОНК предлага д-р Даниела Андреева, Николай Цонев и Стефан Михайлов 
за членове на Комисията за избор на носител на Награда „Велико Търново“.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Както знаете, от началто на мандата ние, от 

нашата група, не участваме при вземане на решението за почетен гражданин, тъй като бяхме 
лишени да имаме председател на комисия. Но както виждаме в следващата комисия за 
наградата на 22 март, че отново представител на БСП не фигурира вътре. Ако искате да бъдем 
единни - както каза кметът, помислете върху варианта да бъдем обединени около нещо поне на 
празника. 

Друг е въпросът, че комисията не може да иззема функциите на Общинския 
съвет и ако комисията по Образование, наука и култура определя Наградата „Велико 
Търново”, аз не мисля, че носители на наградата могат да бъдат само хора от културата. Аз 
мисля, че могат да бъдат и спортисти, могат да бъдат и архитекти.  

Тук вече бих могъл да обърна внимание и че липсата на представител на БСП в 
Председателския съвет куца на работата на Председателския съвет и точката трябаше да бъде 
разпределена и в останалите комисии, а не само на една комисия. Тя не е ресорната комисия и 
не може да иззема функциите. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Тюфекчиев беше прав, че наистина е само ПК по 
ОНК, защото така е разпределено от председателя или не зная от кого.  

Ако целта е БСП да бъде натикана в ъгъла, вероятно ще успеете. БСП няма 
заместник-председател, няма председател на комисия. Изваждате ни от състава на такива 
комисии, каквито сега ще гласуваме. Ако искате, да излезем и от залата!  

Затова предлагам, ако е възможно, от трима да станат пет души и като конкретно 
предложение - може би още една група да даде своето предложение. От името на групата на 
БСП предлагам Стефан Стефанов. 

Г-жа ДАНИЕЛА АНДРЕЕВА: Искам да кажа, че съм член на ПК по ОНК. При 
ситуирането на тази комисия - за избор на носител на Награда „22 март”, първата идея беше г-
жа Валерия Дончева. Тя отсъстваше по уважителни причини и ние решихме, че не е правилно 
да вземем решение в нейно отсъствие. Това първо. 

Второ, г-жа Валерия Дончева е член на коя комисия – „Трети март”. 
Включително, минали години, когато сме вземали решения за членове на комисии, винаги сме 
се съобразявали с това да има представители от различни политически партии. И къде се 
отнесохте сега, че нямало заместник-председател? От малкото – към голямото. Това е 
проблемът, който и на мен не ми харесва. Винаги се опитвате да опонирате и да изкривите 
ситуацията. Ситуацията е ясна. Вие имате представител в Награда „Трети март”. Миналата 
година и аз не съм била в тази комисия за носител на Награда „Велико Търново”.  

Това е. Ако имаше представител от Вашата партия, щеше да бъде в тази комисия. 
Не че сега не може да бъде избран. Това е нашето предложение, направете Вашето 
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предложение и ще го гласуваме! 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, само искам да кажа, че няма 

как в момента да променим Наредбата. 
Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Не мислех да се изказвам поради предложението 

на Стоян Витанов. Репликата ми е към Вас, д-р Андреева: въпросът, който поставяме, е 
принципен. Няма логика втората по големина политическа сила в Общинския съвет – защото 
това е отредил избирателят, тенденциозно и системно да бъде пренебрегвана. Това е избор на 
принципала, на гражданите на Велико Търново. Няма да влизам в исторически справки за две 
години и половина назад. Очевидно е тенденция.  

Станах да се изказа и за това, което каза кметът Панов от тази трибуна преди по-
малко от час: да бъдем единни. Тук става въпрос за Награда „Велико Търново”. Редно е 
комисията да бъде в по-широк състав, за да може да има максимално широко 
представителство на общински съветници вътре. Нека поне празниците да ни обединяват! 

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Предложението беше входирано само в нашата 
комисия. Ние също разисквахме това. Как да направим предложение за някой, който е извън 
комисията. А ако той не иска?  Затова направихме такова предложение, тъй като решихме, че 
след като е влязло в комисията, трябва да се направи от самата комисия.  

Ако искате за в бъдеще това да се промени, трябва да измислим някакъв 
регламент дали трябва всяка комисия да излъчва по един представител или нещо такова. За да 
номинираш някого, трябва той да е там и той да каже: „да” или „не”. Но иначе не е проблем, аз 
мога да си направя отвод и ако искате, да направим някакво ново гласуване.  

Обясних принципно защо са избрани трима човека от комисията – защото няма 
как да предложим някой, който е извън комисията, защото той не присъства. 

Г-жа ДАНИЕЛА АНДРЕЕВА: Очевидно не станах ясна. Съобщих, че г-жа 
Дончева отсъства по уважителни причини. Очевидно от малкия проблем отново се опитвате да 
направите принципния проблем – че Вие сте натикани не зная къде.  

Аз си правя самоотвод и предлагам г-н Петко Тюфекчиев. 
Г-н НИКОЛАЙ ЦОНЕВ: Аз подкрепям това, което беше казано във връзка с 

дебата и решението на комисията за състава на комисията за Наградата „Велико Търново”. 
Колегите от БСП, и в частност г-жа Дончева, много добре знаят, че принципът, който е 
възприет в работа в нашата комисия, а предполагам, че и в другите, когато има необходимост 
да се формират такива временни комисии, наистина всички общински съветници на 
ротационен принцип да участват. Много добре го знаете това нещо и не приемам такива 
обвинения в тенденциозност и не зная още какво.  

Подозирам, (дано да не съм прав) че този въпрос, който се повдига в момента, 
може би цели нещо друго, което ще се случи, след като бъдат разгледани номинациите за 
съответната награда. Дано това не е така! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Имаме консенсусно предложение и ако 
искате, можем да спрем да обсъждаме и да го гласуваме. Имате подадена ръка, не мога да 
разбера защо не приемате това. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ-ТЕРЕЗА ДОНЧЕВА: Наистина, в името на консенсуса нямах 
никакво намерение да вземам отношение по тази точка, но тъй като моето име се спомена поне 
четири пъти, държа да отбележа следното: аз смятам, че този казус не е проблем на комисията.  

Да, г-н Цонев, зная принципа, който сме възприели, който аз съм подкрепила - 
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ротационния принцип. Разбирам, че комисията може да предлага само имена, които са членове 
на тази комисия; даже сега за първи път чувам, че моето име е било обсъждано. Говорили сме 
много пъти: това не е проблем на комисията. Проблемът е в това, че тази точка не е минала 
през всички комисии. Така че не мисля, че тук проблемът е на Комисията по образование, 
наука и култура.  

Аз се присъединявам към предложението на г-н Михайлов за в бъдеще такива 
точки да минават през всички комисии. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Колеги, късно е. Мандатът свърши. Поне се 
научете за следващия мандат, ако сте тук. Затова Ви казваме: не е въпросът дали ще има някой 
човек от БСП в тази комисия. И без нас ще съмне. Въпросът е, че Вие даже не знаете какво 
искате, а не знаете даже и как да го направите. Не е въпросът, кой ще бъде човекът, принципът 
е важен. Не може една комисия да иззема функциите на целия Общински съвет. И това е 
проблем на Председателския съвет. Ако според тях тази награда беше толкова важна, щяха да 
поканят разширен Председателски съвет, да намерят начин да участва човек от БСП.  

Д-р Андреева, кажете ми как тогава човек от БСП ще участва в наградата за 
почетен гражданин на Велико Търново? Дайте ми решение на този проблем и ще Ви кажа: „Да 
живее ГЕРБ!”. Няма как да го направите! Така си създадохте мандата, така го консумирате, 
така ще си отидете!  

Не искаме данайски подаръци! 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Комисиите са помощен орган. 

Единственият орган, който взема решения, е Общинският съвет, т.е. Петко Тюфекчиев решава 
- ако не сте разбрали. И в момента имаше предложение, което беше много добре политически 
аргументирано, но Вие, както няколко пъти се каза, трябва да започнем от Народния съд и да 
стигнем до 1925 година. Няколко пъти Ви беше подадена ръка. Никой не е решил вместо Вас. 
Сега го решавате. Ако искате да предложим Стоян Витанов, Стефан Стефанов и Петко 
Тюфекчиев за членове на тази комисия. Сега е моментът, комисиите предлагат. А вие виждате 
материалите, както всички граждани ги виждат, една седмица предварително, можеше в тази 
седмица да си пуснете допълнителни пердложения, ако сте ги чели, защото някой път не ги 
четете.  

Аз не мога да разбера защо си чешем езиците, при положение че има направено 
предложение, което е аргументирано? Какво се опитваме да направим в момента?  

Посипвам си главата, моя е грешката, че не е било във всички комисии. 
Извинете!  

Предлагам да изслушаме г-н Трифонов и да преминем към консенсусното 
предложение, ако сте съгласни. 

Г-н Тюфекчиев, съгласен ли сте да участвате в тази комисия? Не? 
Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Колеги от БСП, не спирате да събуждате 

топли чувства в мен вече трети мандат. Винаги на всяка сесия откривам нещо ново във вас и с 
последните си изказвания (виждам няма журналисти) подгонихте ротния с лопатата, на път сте 
да го убиете.  

Малко по-сериозно: ако така смятате да правите политика, в следващия мандат, 
няма да имате нито един общински съветник. (Не че ние сме цъфнали и вързали.) Ще Ви дам 
прост пример. Искате във всички комисии. И  какво ще стане? Тюрлюгювеч. Във всяка една 
комисия имате представител, както и в нашата комисия. Много дълго обсъждахме, защото г-
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жа Дончева беше предложена. Аз предложих да не избираме хора, които отсъстват, защото не 
им позволяваме да си направят отвод. И за да не ставаме смешни в залата, каквото на практика 
се случва в момента, предложих да има хора от различни политически формати, както е – 
тримата представители в комисията са от различни политически формати. Имахме голямо 
желание да включим някой от Вас, но никой не присъстваше.  

Искам да напомня, г-н Тюфекчиев, че комисиите са отворени. Не е задължително 
председателят да разпределя във всички комисии, за да изберем трима човека. Това пък никога 
не е било проблем в Общинския съвет. Много добре знаете, че участието в такава комисия е 
по-скоро бреме, отколкото някаква отговорност. А нима се съмнявате в тримата колеги, които 
са избрани? 

Да, вярно е, години наред членовете се избират вътре в тази комисия и ние си го 
знаем от две години и четири месеца, че върви на ротационен принцип и няма сърдити. В един 
момент БСП иска… Ще Ви дадем цялата комисия, нямате никакъв проблем. Цялата ще Ви я 
дадем, само мир да има. Г-н Витанов, ако обичате, не бучете там, отляво, после каквото има, 
ще ми кажете. Аз Ви слушах много внимателно през цялата сесия, въпреки че в много от 
моментите ми се искаше да си запуша ушите.  

Така че, нека да не правим в края на сесията кофти изпълнения и да създаваме 
лошо впечатление в малкото хора, които ни слушат. Желая повече мъдрост, уважаеми колеги 
от БСП! Желая Ви и добро настроение! 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Уважаеми г-н Трифонов, аз си измърморих от място: 
Кой си ти да даваш? Или ако искаш, да ти говоря на Вие: Кой сте Вие да давате? „Ние ще Ви 
дадем”. Петко Ви каза: „Не искаме данайски подаръци!”.  

Второ, Вие се събудихте от някаква летаргичен сън, сънували сте розови 
сънища… Недейте дава политически прогнози, още повече от едно джудже, в което Вие 
членувате! Така че, гледайте си Вашата партия и не се месете в това, което ние правим! 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Аз взех да се изморявам от ляв популизъм. Същото се 
случи и на предходната точката с опрощаването на задълженията на Лако Лаков. Ситуацията 
беше абсолютно същата, едно към едно. И за да стигнем малко до по-разумно мислене, искам 
да кажа, че всичко това, за което става дума като тема в момента, на практика трябваше да бъде 
по време на обсъждането на статута на наградата. Тогава Наредбата за символите и наградите е 
приета без никакво опониране, обсъждане и обследване. 

Представете си, ако този материал стигне до всяка една комисия и всяка една 
комисия предложи тричленен състав! Какво ще правим тогава? Нонсенс. Представете си, че 
трябва да преразгледаме всеки един статут, на всяка една награда, за да можем да представим 
всяка една политическа сила за участие в избора на съответна награда! Какво правим пак 
тогава?  

Вината за това, че няма Ваш представител в Комисията за избор на почетен 
гражданин е е Ваша. Вие не избрахте варианта да имате  председател на комисията. Изборът е 
Ваш. Вие умишлено се отказахте.  

С оглед на това правя следното предложение: за да не формираме чисто 
политически дебат, който е излишен, има два варианта. Единият вариант е да дадем квота на 
политическа сила. Ако искате, единият принцип е: БСП си излъчва Ваш представител, който 
решите Вие, ГЕРБ се отказва от своята квота. 

Другият вариант е поименно предложение. Правя поименно предложение – г-н 
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Стефан Стефанов, г-н Стефан Михайлов и г-н Николай Цонев. 
Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Ставаме свидетели на срамни сцени. Това, с което 

започна Стоян Витанов е, че се нарушават принципи, а в един момент Мирослав Трифонов го 
обърна, че ние имаме нещо против личността на колегите, което няма нищо общо с 
дейстителността. Уважаваме и тримата колеги поотделно. Въпросът беше (няма сега да 
ставаме за смях – тук ни гледат и онлайн, и по радиото ни предават) да се има предвид 
Председателството да си върши работата и по важни въпроси да се свика един разширен 
Председателски съвет.  

Откъде накъде БСП ще има квота в тази комисия, както предложи Росен Иванов. 
В този случай, ако подходим принципно, защо ДПС да нямат квота? Те формално нямат група, 
защото са двама. Не можем да лишим от представителство в комисиите. Ротационният 
принцип е добър, но съберете един разширен Председателски съвет – това искаме да кажем. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Стефанов, искам да кажа, че 
Председателският съвет няма вина. Аз правя резолюциите. 

Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Г-н Трифонов, обръщате се към г-н Витанов да не 
репликира от място, а Вие тук ме подвиквате от място! 

Правя си отвод. Стига с тези предложения. Комисията не е лоша. Ние не сме 
казали нещо против д-р Андреева, г-н Михайлов или г-н Цонев. Въпросът е принципен.  

Гласуваме предложението на комисията, но го имайте предвид: принципно по 
определени въпроси, свикайте един разширен Председателски съвет, всеки да си каже 
мнението; нека пак да го резолирате до Комисията по образование и наука.  

Имайтае предвид тези работи с оглед добрата работа на Общинския съвет! 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ставаше дума, че човек като си търси 

причина, си намира повод. Утре ще кажете за мерата край с. Шереметя, че трябвало да се 
разгледа на Председателски съвет. Не сравнявам, но не искам да принизявам колегите, които са 
избрани, както Вие в момента го правите.  

Ппредлагам да преминем към гласуване. Гласуваме предложението на 
комисията. 

Д-р Андреева, оттегляте ли си отвода? Д-р Андреева си оттегля отвода.  
Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от 

ЗМСМА и чл. 40, ал. 2 от Наредбата за символите и наградите на Община Велико Търново 
Великотърновският общински съвет определя д-р Даниела Андреева, Николай Цонев и 
Стефан Михайлов за членове в комисията за избор на носител на Награда „Велико Търново“.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 983 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 40, ал. 2 от Наредба за символите 
и наградите на Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет определя д-р 
Даниела Андреева, Николай Цонев и Стефан Михайлов за членове в комисията за избор на 
носител на Награда „Велико Търново“. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Присъждане на Академична награда 
„Трети март“ на Община Велико Търново. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Присъждане на Академична награда 
„Трети март“ на Община Велико Търново.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Проф. Харалампиев, заповядайте! 
Г-н МИХАИЛ ХАРАЛАМПИЕВ: Това, което сте прочели във Вашата поща: 

имаме един достоен кандидат за тази награда и този кандидат е старшина Деница Иванова. 
Това, което е пропуснато в писмото до нас, е, че тя е завършила и Великотърновския 
университет преди да се посвети на офицерската професия. Всичките ще я подкрепим, надявам 
се.  

Аз искам да повторя нещо, което казах пред Вас преди месец. От името на трима 
общински съветници: заместник-председателя Мирослав Трифонов, Валерия-Тереза Дончева 
и от мое име ще ипратим писмо до кмета, до председателя на Общинския съвет и до Вас с 
желание да се измени Наредбата и наградата да се изравни по стойност, както с тази на 
Великотърновския университет.  

Какви са мотивите? Представете си (отново повтарям и няма да влагам 
емоционално съдържание) какво прави Националният военен университет „Васил Левски” по 
време на всички празници. Той дава изключително хубав фон, когато честваме националния 
празник, а скоро ние ще го честваме. 

И другото, което искам да Ви кажа: когато сме ходили (това не е критика и дано 
някой от професорите горе не ми се разсърди), когато се присъжда тяхната награда, там 
присъстват в залата една трета от хората, които би трябвало да присъстват. Това е друг въпрос.  

Ние ще напишем това писмо до кмета и до председателя, а Вие помогнете, за да 
се измени Наредбата и наградата да бъде еднаква с тази на Великотърновския университет. 

Г-н СТАНИСЛАВ РАШКОВ: Аз ще подкрепя предложението на комисията, 
но искам да направя една забележка.  

Аз също съм бил член на тази комисия, която определя представител на Военния 
университет за тази награда. Какво е лошото и какво е непълното? Тази награда се определя 
само сред курсантите. Там има още 2-3 хиляди студенти, цивилни, които не участват в 
определянето й и няма критерии за тяхната оценка.  

Моята препоръка е за в бъдеще да се взема предвид целият Военен университет; 
не само военните, а и тези студенти, които учат в това заведение. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ-ТЕРЕЗА ДОНЧЕВА (репплика от място): Тези студенти са 
включени при определянето на наградата. Има методика. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако може, да представите методиката на г-
н Рашков. 

Ако няма други изказвания, да преминем към гласуване. 
Предлагам да гласуваме следния проект за решение:   
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и  чл. 85 от Наредбата за символите и 

наградите на Община Велико Търново Великотърновският общински съвет присъжда 
Академична награда „Трети март“ на Община Велико Търново в размер на левовата 
равностойност на 3 000 /три хиляди/ евро на курсант старшина Деница Веселинова Иванова - 
Военна специализация „Войски за ядрена, химическа, биологична защита и екология“ и 
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гражданска специалност „Защита на населинието от бедствия, аварии и катастрофи“  в 
Национален военен университет „Васил Левски“.  

Съгласни ли сте с така предложеното?  
Гласуваме. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 984 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 85 от Наредба за 
символите и наградите на Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет  

 
ПРИСЪЖДА: 

Академична награда „Трети март“ на Община Велико Търново в размер на левовата 
равностойност на 3 000 /три хиляди/ евро 

 
на курсант старшина Деница Веселинова Иванова  

Военна специализация "Войски за ядрена, химическа, биологична защита 
и екология" и гражданска специалност "Защита на населението от бедствия, аварии и 
катастрофи" в Национален военен университет "Васил Левски". 
 

Заседанието беше закрито в 11.55 часа. 
 
 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 
 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    

 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
 

ПРОТОКОЛИРАЛ: 
 /М. Филипова/ 
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